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Každý rok sa  druhá májová nedeľa ne-
sie v znamení osláv všetkých mami-
čiek. Tento sviatok je medzinárodný. 

A samozrejme, patrí aj všetkým náhradným či 
adoptívnym mamám. 
Asi sa nepomýlim, keď poviem, že  najkrajším 
darčekom pre každú mamu je vidieť svojho 
potomka vystupovať. A u nás v Jaslovských 
Bohuniciach to nebolo inak. S programom 
vystúpili deti z MŠ, ZŠ a ZUŠ. Pod taktovkou 
svojich pani učiteliek bol predstavený pestrý a 
veľmi pekný program. Nejednej mame vypadla 
aj slza od dojatia. Vidieť drobca, ktorý recituje 
vyznanie svojej maminke, je silný zážitok. 
Pre oslávenkyne bolo pripravené malé občer-
stvenie a ako darček kvetina letnička. 
Viac foto na webovej stránke obce vo Fotoga-
lériách.

M.R.
Foto: Z. Michalcová

Jeden z najkrajších sviatkov sa volá Deň matiek



3Blavské noviny

EDitOriÁl

Človeku príroda dala jedinečnú vec. 
Nám sa však zdá taká obyčajná, že si to 
ani neuvedomujeme. Sú to naše ruky. 
Najvýkonnejší orgán nášho tela. Nikde 
inde v živočíšnej ríši nenájdete tento 
zázrak. Dlaň a päť prstov, ktoré dokážu 
zázraky. Vedia pohladiť, ale aj udrieť,  
s drobnou ihlou vyčarujú nádherné veci, 
ale postavili napríklad Spišský hrad, 
dokážu chytiť pero a napísať báseň, 
namaľovať obraz, ale aj vyrobiť krásne 
veci dennej potreby. Dokážu miniatúrne 
veci, ale aj veci obrovské.  Vyrobia loďku 
z papiera, ale aj kozmický raketoplán. 
Opravia miniatúrny strojček hodín, ale 
„opravia“ aj „pokazené“ srdce. Ruky 
sú zázrak. Aj vďaka nim sme korunou 
živého tvorstva na zemi. 
Žiaľ, nastáva doba, keď sme práva vďaka 
nim vyrobili stroje a tak digitalizujeme 
našu prítomnosť, že ruky prestávajú 
plniť väčšinu tých „krásnych drobností“, 
ktoré nám do života vnášali krásu. 
Továrne chrlia a zaplavujú náš trh 
tonami výrobkov, ktoré sú lacné, rovnaké 
a neosobné. Obyčajné veci za pár eur 
nám doručia až z Číny. A tak kupujeme 
veci, hromadíme ich a vymieňame 
rýchlo a často, nedokážeme si k nim 
vytvoriť vzťah. Ak si však niečo človek 
vyrobil sám, tak si to viac vážil, šetril to 
a nezbavoval sa toho ľahko. Každá vec 
bola jedinečná, neopakovateľná, nenašli 
ste na svete ďalšiu rovnakú. Preto je teraz 
v kurze tzv. handmade tvorba alebo po 
slovensky – poctivá ručná robota. 
Prečítajte si zaujímavý rozhovor o tom, 
ako tento krásny koníček pohltil jedného 
mladého človeka. 
Ale šikovné ruky nájdete aj medzi žiakmi 
ZUŠ, ktorí ovládli hudobné nástroje, ale 
aj vyrábajú nádherné keramické veci pre 
potešene oka.
Žijeme v dobe, keď získať nejakú 
informáciu je skoro banálnou 
záležitosťou. Niekedy je to možno až 
kontraproduktívne, lebo ak to obrovské 
množstvo nie sme schopní spracovať,  
„vypíname“ a prestávame ich vnímať. 
Tak je to aj s informáciami v našej obci. 
O dôležitých udalostiach informujeme 
obecným rozhlasom, SMS správami 
a e-mailami (pre tých, ktorí si túto 
bezplatnú službu zaregistrovali; môžu 
si ju spustiť všetci), na webe alebo aj  
v novinách. Ale ešte stále sa nájdu ľudia, 
ktorí povedia, že sa o niečom nedozvedeli, 
lebo: rozhlas nepočujú, noviny nečítajú, 
na web nechodia a SMS správy nemajú 
spustené. A obec má vymyslieť niečo iné. 
Akosi zabúdame na to, že ak je občan 
pasívny, nepomôže nič. Všetci by sme sa 
mali priebežne zaujímať o to, čo sa deje. 
A nielen v obci. Potom sa nemôže stať, 
že o nejakej udalosti sa dozviete až vtedy, 
keď sa už deje.
Prajem všetkým pekné leto.       

Nechceme tu Srbov
Veta, ktorá zaznieva čoraz častejšie  

z úst niektorých našich spoluobča-
nov. Viem, sú to prevažne rodičia 

detí, ktorí sa o ne strachujú. A niet sa čo ču-
dovať, keď sa v médiách rozpráva o tom, že 
sa občas pobijú. Občania Srbska sú v našej 
Ubytovni ubytovaní od septembra minulého 
roka. Vtedy ich tu bola stovka, dnes ich je 47. 

Už od samého začiatku sa o nich šírili neprav-
dy rýchlosťou blesku. Raz volali rodičia s otáz-
kou, či je pravda, že niekto bol u nás znásilne-
ný, inokedy to boli reči, že kradnú v obchode  
a údajne spôsobili niekoľkotisícové manko. 
Nič z toho nebola pravda a čo sa týka obcho-
du, tak sú tam kamery a určite by takéhoto 
nespratníka zistili. Overovala som si to aj na 
našom obvodnom oddelení PZ,  nebolo v tejto 
súvislosti  žiadne podanie. 
O ubytovňu, ktorá má kapacitu viac ako 200 
miest, sa stará 7 žien (5 na recepcii a 2 upra-
tovačky). Takže je tam zabezpečená 24-hodi-
nová nepretržitá služba.  Ak by som povedala, 
že ubytovaní prídu domov z roboty a spia až 
dovtedy, kým nejdú do roboty, tak by to prav-
da nebola. V dobe, keď my sme už dávno za-
budli, že bol koniec roka, oni ho oslavovali. 
Samozrejme, tak ako väčšina z nás si pripila 
na šťastný nový rok, tak to urobili aj niektorí 
z nich. Vtedy prišlo k potýčke a recepčné za-
volali  našich policajtov. Tí, ktorí sa nevpratali 
do kože, už tu nie sú. No a takto to majú pra-
covníčky na recepcii dohodnuté s ich vedúcim. 
Ak by bol niektorý problematický, ide domov. 
A tí, ktorým záleží na tom, aby si zarobili, si 
rozmyslia, či tu chcú byť alebo nie.  O tomto 
probléme komunikujem s občanmi aj na soci-
álnych sieťach, kde ma niekto obvinil, že sa ich 
zastávam. Nie, nezastávam sa nikoho, ale mám 
na to možno iný pohľad a žijem tu od narode-
nia, takže si dosť pamätám. 

Na Sídlisku boli Juhoslovania a Poliaci
V sedemdesiatych rokoch na Sídlisku žilo 300 
Juhoslovanov a asi 150 Poliakov, ktorí nám  
v rámci RVHP (Rady vzájomnej a hospodár-
skej pomoci) boli pridelení na práce pri vý-
stavbe atómových elektrární a zarábali viac 
ako naši zamestnanci. Dnes je situácia opač-
ná.  Srbi prišli robiť robotu, ktorú nechcú ro-
biť naši. Naše deti odchádzajú do iných štátov 
Európskej únie a veľakrát robia prácu, ktorú 
nechcú za také peniaze robiť domáci ľudia.  
V tom období som mala 15 rokov a verím, že 
aj moji rodičia ako aj iní rodičia sa báli o svo-
je deti, ale nikdy ma nezastrašovali. Dostala 
som lekciu, ako sa mám správať, a už bolo na 
mne, či som poslúchla alebo nie. V tej dobe sa 
veľa mladých ľudí spriatelilo aj s Juhoslovanmi  
a Poliakmi.  Až na občasné bitky neviem o 
tom, že by boli vtedy vážnejšie problémy. Po 
ich odchode zostali na Sídlisku byty, v ktorých 
žijú naši spoluobčania. 

V kasárňach bývalo okolo 250 vojakov
No a potom v 80-tych rokoch v časti, kde bol 
kedysi jabloňový sad, sa začalo s výstavbou 
kasární s kapacitou cca 250 miest. Za celú 
dobu sa vyskytol najväčší problém  vtedy, keď  
sa niektorí opili a  pozhadzovali na bohunic-
kom cintoríne kríže. Samozrejme boli aj men-
šie výtržnosti, ako rušenie nočného pokoja  
a pod.  Ale taktiež nemôžeme hádzať všetkých 
do jedného vreca. Niektorí sa tu oženili a majú 
tu svoje rodiny tak, ako sa to stávalo v každom 
meste alebo dedine v Československu, kde boli 
kasárne. 

Vojakov vystriedali v Ubytovni študenti
V roku 2006, keď obec kúpila od Slovenských 
elektrární kasárne, bol z ubytovne pre vojakov 
zriadený internát pre študentov Trnavskej uni-
verzity. Vždy na začiatku školského roka bol 
internát plne obsadený študentmi, ale postup-
ne do decembra sa minimálne 1/3 odhlásila  
z rôznych dôvodov. Za najväčší považovali ich 
rodičia dochádzku do Trnavy a študenti to, že 
nemajú v našej obci ako tráviť voľný čas, no  
a niektorí nezvládli učivo. V roku 2013 sa do-
končil internát Trnavskej univerzity a študenti 
odišli. Ak by si človek myslel, že vysokoškolskí 
študenti boli najmenej problematickí, o tom 
by vedeli rozprávať zamestnankyne interná-
tu. Koľkokrát boli vypustené hasiace prístro-
je, koľkokrát rozkopané dvere a pod. Vždy to 
bolo riešené dohovorom a, samozrejme, škodu 
museli uhradiť. Veľakrát sa na nich sťažova-
li zamestnanci firiem, ktorí taktiež bývali na 
ubytovni. 

Čo s Ubytovňou ďalej? Ťažká odpoveď.
Ozývajú sa názory, že obec nemusí prenajímať 
tieto priestory, že z nájmu nezbohatne. Aj keď 
je pravda, že z nájmu obec nezbohatne, ale  
v zmysle zákona sa musí o svoj majetok starať. 
Zatvoriť len tak ubytovňu nemožno a ani 50 
nájomcov zo slovenských firiem obec nevy-
trhne. To by znamenalo prepustiť  7 zamest-
nankýň a objekt buď prenajať, alebo predať. 
Agentúr, ktoré majú záujem o prenájom, sa 
nám ohlásilo veľa, ale to by už bolo nekontro-
lovateľné. Agentúry by v rámci dosiahnutia čo 
najväčšieho zisku nebrali ohľad na požiadavky 
obce. Potom by sme mohli dopadnúť  ako Vo-
derady - bývalý internát, ktorý Trnavský samo-
správny kraj ako vlastník budovy prenajal pre-
nájmovej agentúre Centrum prenájmu s.r.o.,  
a nepomohla ani petícia, pod ktorú sa podpí-
salo viac ako tisíc občanov Voderád. My zatiaľ 
ten dosah na to máme.  Ak by ste chceli mať 
lepší prehľad o tom, ako to na Ubytovni fun-
guje, skúste sa tam v rámci prechádzky zastaviť 
a porozprávať sa so zamestnankyňami, ktoré 
vám určite na vaše otázky odpovedia. 

Božena Krajčovičová
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Poslanci vzali na vedomie:
uzn. 483/VII - zápisnicu o výsledku hlaso-
vania voľby hlavného kontrolóra obce 
uzn. 484/VII - kontrolu plnenia uznesení.
uzn. 485/VII - rozpočtové opatrenia č. 
1-3/2017 – presun rozpočtovaných finanč-
ných prostriedkov v rámci schváleného 
rozpočtu výdavkov na rok 2017, pričom sa 
nemenia celkové príjmy a celkové  výdavky 
rozpočtu,
uzn. 493/VII - opravu pisárskej chyby  
v uznesení č. 471/VII z 13.2.2017,
uzn. 505/VII - správu zo zasadnutia komisie 
pre ochranu verejného záujmu,
uzn. 507/VII - stav pripravenosti investič-
ných akcií obce.

Schválilo:
uzn. 486/VII - zníženie presunu finančných 
prostriedkov z rezervného fondu obce do 
príjmov o 54 500 € a doplnenie použitia fi-
nančných prostriedkov z rezervného fondu 
obce na kapitálové výdavky na rekonštruk-
ciu kinosály - 100.000 €, realizácia hrobo-
vých miest + 17.000 €, PD Modernizácia ZŠ                                   
+ 18.500 € a optický kábel Záhradná, Záhu-
menická, Námestie sv. Michala + 10.000 €,
uzn. 487/VII - úpravu rozpočtu 1/2017 – 
rozpočtové opatrenia č. 2OZ-27OZ,

uzn. VII/488, 489, 490 - spracovanie zmien 
územného plánu obce v rozsahu: Zmena 
5b/2017 – k. ú. Jaslovce na p. č. „C“ 630/1, 
zapísanej na LV – nezaložený, druh pozem-
ku: zast. plochy a nádvoria o ploche  5193 
m²  na individuálnu bytovú výstavbu /IBV/; 
k. ú. Jaslovce, p. č, „C“672/2, zapísanej na LV 
č.361,  druh pozemku: orná pôda o ploche 
9148 m² na výstavbu  rodinného domu; v k. 
ú. Jaslovce plochu OV2 (Záhumenická ul.) 
určenú na občiansku vybavenosť zmeniť na 
plochu na IBV. 
uzn. 491/VII- prenájom nebytového pries-
toru v budove Zdravotného strediska žia-
dateľovi Anne Hrčkovej – prevádza zubnej 
techniky
uzn. 492/VII - spôsob prenájmu nebytové-
ho priestoru v administratívnej budove OcÚ  
a pošty - Slovenskej sporiteľni, a.s., na posky-
tovanie služby bankomatu,
uzn. 494, 495/VII - odkúpenie pozemkov 
z majetku Štefana Medňanského, Trnava, 
Jána Huttu, Bratislava, Jana Huttu, Žďár nad 
Sázavou, Viliama Huttu, Florida, PD Jasl. 
Bohunice a Mgr. Petra Gbelca, Trnava do 
majetku obce,
uzn. 497/VII – odpredaj pozemku žiada-
teľovi Ing. Mgr. Petrovi Gbelcovi, Trnava,
uzn. 498/VII - 150 tis. € bez DPH na výstav-

bu detského ihriska a oddychovej zóny na 
Panských dieloch,
uzn. 499/VII - za účelom vypracovania geo-
metrického plánu, predaj pozemku – parcela 
č.72/15 v k. ú. Paderovce, Michalovi Lukačo-
vičovi, Horné Otrokovce,
uzn. 500/VII – nepridelenie príspevku na 
oplotenie Erikovi Jančichovi, Jasl. Bohunice,
uzn. 502, 503/VII – poradovník na jedno-, 
dvoj- a trojizbové byty,
uzn. 508/VII- zvýšenie dotácie na rok 2017 
o 10 tis. € pre ŠK Blava 1928 – futbalové klu-
by, 
uzn. 509/VII - zriadenie bežného účtu  
v Slovenskej sporiteľni a.s. Trnava a presun 
finančných prostriedkov z Privat banky na 
novozriadený účet v SLSP.
 
Ruší uznesenie:
uzn. 496/VII- uznesenie č. 367/VII zo dňa 
26.9.2016. 
uzn. 501/VII bolo schválené a vzápätí aj 
zrušené uzn. 506/VII.      

Uznesenia sú krátené. Úplné znenia zápisníc 
nájdete na webovej stránke obce.
Najbližšie zasadnutie obecného zastupi-
teľstva bude v pondelok 26.6.2017.

BH

Na ďalšie obdobie máme staronového kontrolóra
Zo zasadnutí obecného zastupiteľstva

Od posledného vydania Blavských novín obecné zastupiteľstvo zasadalo 1x s plným počtom poslancov. Na ňom bol na ďalšie funkčné obdo-
bie 5 rokov zvolený hlavný kontrolór obce, ktorým sa stala Bc. Alena Haršányiová, ktorá získala 7 hlasov z 9. Vyberalo sa z dvoch kandidátov.

Jednoizbové byty:
Veronika Petrašovičová, Jaslovské Bohunice,  
Martin Orichel, Jaslovské Bohunice,  
Alojz Važan, Trnava,  
Róbert Greguš, Radošovce,  
Peter Michalička, Jaslovské Bohunice 
Stanislav Čapkovič, Jaslovské Bohunice,  
Katarína Šajšová, Pohorelá.

Dvojizbové byty:
Helena Szépová, Jaslovské Bohunice, 
Peter Zajíc, Jaslovské Bohunice, 
Marek Jablonický, Jaslovské Bohunice, 
Petra Kušnierová, Jaslovské Bohunice, 
Gabriela Bežuchová, Jaslovské Bohunice.

Trojizbové byty:
Ľubomír Sloboda, Jaslovské Bohunice, 
Ivana Barteková, Jaslovské Bohunice,
Peter Varinský, Jaslovské Bohunice,
Helena Demeterová, Jaslovské Bohunice,
Martina Krchňavá, Trakovice.

Poradovníky 
na byty V dňoch 17. a 18. mája som sa ako jedna  

z 800 starostov a primátorov zúčastnila 28. 
snemu ZMOS, ktorý sa konal v Kongreso-
vom centre Incheby v Bratislave. Snem bol 
slávnostne otvorený o 13-tej hodine za účasti 
Andreja Kisku, prezidenta SR, Róberta Fica, 
predsedu vlády SR, členov vlády a zahranič-
ných hostí. Po schválení programu pred-
seda ZMOS Michal Sýkora prečítal správu  
o činnosti združenia, po ktorej vystúpili 
dvaja členovia Rady ZMOS a nasledovali 
príhovory prezidenta SR, predsedu vlády  
a niektorých členov vlády. 
Prezident SR vo svojom príhovore poukázal 
na nutnosť riešenia problému chudobných 
rómskych komunít. V rokoch 2014 – 2020 
má Slovensko na zlepšenie situácie Rómov k 
dispozícii 450 miliónov € z EÚ. Podľa Andreja 
Kisku by sa snaha o zlepšenie situácie Rómov 
mala zamerať na dve oblasti, a to na oblasť  
vzdelania a zlepšenia kvality bývania. 
Predseda vlády Slovenskej republiky pozdra-
vil všetkých delegátov snemu, zhodnotil, čo sa  
v spolupráci so ZMOS-om podarilo dohodn-
úť. Vyzval primátorov a starostov, aby vo svo-
jom okolí netolerovali prejavy fašizmu. Je ho 
treba zastaviť, kým je čas. Ďalej Róbert Fico 

vyzval primátorov a starostov na spoluprácu 
v boji proti korupcii, požiadal, aby starostovia 
a primátori nahlasovali korupčné správanie 
štátnych úradníkov. Vo svojom príhovore vy-
zdvihol ekonomickú situáciu v našej krajine  
a mestám a obciam poďakoval za to, že pomá-
hajú s verejnými financiami a zamestnanos-
ťou. 
V diskusii sa k problematike DHZ vyjadril 
nový predseda DHZ SR a starosta obce Sver-
žova Pavol Ceľuch, ktorý apeloval na starostov 
a primátorov, aby podporovali dobrovoľné ha-
sičské zbory vo svojich obciach a pomohli im 
zabezpečiť  priestory a technické vybavenie. 
Zároveň vyzdvihol nezištnú pomoc dobrovoľ-
ných hasičov ako aj ich rodinných príslušní-
kov. 
Poobede pokračovalo rokovanie snemu v pra-
covnom duchu a bolo venované najmä plne-
niu priorít z minuloročného snemu a diskusii 
o prioritách na nadchádzajúce obdobie.
Druhý deň pokračoval diskusiou delegátov  
a v závere snemu boli schválené uznesenia 
28. snemu, vrátane priorít na nadchádzajúce 
obdobie. Snem ukončil jeho predseda Michal 
Sýkora, ktorý sa vrátil z ošetrenia v nemocnici.

Božena Krajčovičová

Netolerujme vo svojom okolí prejavy fašizmu
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Zopár zaujímavých čísel o nás
Začiatkom roka nás o spoluprácu pri spracovávaní diplomovej práce požiadala Alena Chrenová, študentka Prírodovedeckej fakulty Univerzity 
Komenského. Diplomovú prácu robila na tému Komparatívna analýza vplyvov jadrových zariadení v lokalite Mochovce a Jaslovské Bohunice na 
okolité sídelné jednotky. Zverejnili sme na našom webe dotazník s otázkami, ktorý ste mohli vyplniť. Požiadali sme, či by sme zistené poznatky 
niektorých zaujímavých otázok mohli zverejniť v novinách. Odpovede respondentov sú v percentách.

BH

Otázka: Myslíte si, že ste dostatočne informovaný o dianí v jadrových 
zariadeniach a spoločnostiach prevádzkujúcich tieto jadrové zariadenia 
(ENEL, JAVYS)? 

Otázka: Aký je podľa Vás vplyv jadrových zariadení na kvalitu života vo 
Vašej obci? 

Otázka: Ako hodnotíte vývoj kvality života vo Vašej obci za posledné 
roky? 

Otázka: Uveďte, ktoré z možností by mohli mať na Vašu obec nega-
tívny vplyv z dôvodu blízkosti jadrových zariadení? 

Otázka: Na ktoré oblasti by ste Vy preferovali poskytnúť viac finanč-
ných prostriedkov z finančných stimulov? 

Zdroj: diplomová práca Aleny Chrenovej

Otázka: Čo Vás prvé napadne, keď sa povie slovo „jadrové zariadenie“? 

Nežiadajte nahliadnuť 
do kamerových záznamov

Vynakladáme nemalé finančné prostriedky na zveľa-
ďovanie verejných priestranstiev v obci. Ze-
leň, lavičky, koše, ale napríklad aj stĺpiky pri ces-

te majú slúžiť svojmu účelu. Žiaľ, je doba, keď rešpekt  
a úcta k cudziemu majetku sa vytráca. Aby sme aspoň sčasti elimi-
novali poškodzovanie obecného majetku, montujeme na verejné 
priestranstvá kamery. Monitorovanie verejných priestorov upra-
vuje zákon č. 122/2013 Z. z. a k nemu náležiace vyhlášky a pred-
pisy. Zákon hovorí, že priestor prístupný verejnosti možno moni-
torovať pomocou videozáznamu alebo audiozáznamu len na účely 
verejného poriadku a bezpečnosti, odhaľovania kriminality alebo 
narušenia bezpečnosti štátu, a to len vtedy, ak priestor je zreteľne 
označený ako monitorovaný. Označenie monitorovaného priestoru 
sa nevyžaduje, ak tak ustanovuje osobitný zákon. Vyhotovený zá-
znam možno využiť len na účely trestného konania alebo konania  
o priestupkoch, ak osobitný zákon neustanovuje inak. To znamená, 
že obec záznam nemôže poskytnúť nikomu inému len orgánom čin-
ným v trestnom konaní alebo v prípade, že to výslovne ustanovuje 
osobitný zákon. Záznam ani nesmieme nikde zverejňovať. 
V poslednom čase nám začínajú pribúdať žiadosti občanov, ktorí by 
chceli nahliadnuť do záznamov, lebo na to majú svoje osobné dôvo-
dy. Takéto žiadosti nemôžeme vybaviť kladne, porušili by sme tým 
zákon. Účelom monitorovania verejného priestranstva nie je posky-
tovanie údajov súkromným osobám.                                                BH
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21. mája 2017 sa v našom parku konal turnaj  
v DISCGOLF-e, ktorý je najpopulárnejší spo-
medzi individuálnych hier s lietajúcim ta-
nierom. Snahou hráča je dosiahnuť cieľ na čo 

najmenší počet hodov. Cieľom v discgolfe je 
špeciálny kôš.  Turnaj zorganizoval klub DISC-
GOLF-u v Malženiciach a čo je potešiteľné, zú-
častnilo sa ho aj mnoho našich detí zo základ-

nej školy, kde vzniká discgolfový krúžok pod 
vedením p. učiteľa Ondreja Macháča. Teší nás, 
že krásnu slnečnú nedeľu prežili naše deti po-
hybom a v prírode.            Božena Krajčovičová

Koncom apríla 2017 boli na každom vstupe 
do obce osadené merače rýchlosti od firmy 
BELLIMPEX, ktorá ich dodala a taktiež osa-
dila. Cieľom je upozorňovať vodičov na pre-
kročenie najvyššej dovolenej rýchlosti. Naj-
problematickejšie úseky v našej obci sú cesty 
od Malženíc a do a z lokality atómových elek-
trární. Veľakrát to vyzerá tak, že si mnohí vo-
diči pomýlili cestu III. triedy s diaľnicou. Ba čo 
viac, prečo by stáli na stopke, keď majú dobrý 
výhľad.  Cestným pirátom je možno jedno, či 

v obci je merač alebo nie, ale je veľa slušných 
a disciplinovaných vodičov, ktorí keď zbadajú, 
že prekračujú rýchlosť, tak dajú nohu z plynu 
dolu. Navyše, na každom merači je osade-
ná skutočná kamera, nie atrapa. V našej obci 
máme osadených 6 meračov rýchlosti a napá-
janie je pri niektorých priame so siete a tam, 
kde nebolo možné takéto napojenie, sú solárne 
merače. Táto investícia stála 16.500 €.  

Božena Krajčovičová

Osadené merače rýchlosti

V parku lietali taniere

Často sa ozývajú hlasy: „Veď obec má pe-
niaze, nech urobí to alebo ono.“ Je prav-
da, že za posledných 6 rokov sa ušetrili 

4 milióny eur, ale jedna - dve väčšie investície 
a je po peniazoch. No a navyše sa v kuloároch 
hovorí, že prechodné obdobie na daň z nehnu-
teľností, ktoré by malo byť až do roku 2024, by 
sa mohlo v tomto roku skončiť. A to by pre nás 
znamenalo nižšie príjmy z daní z nehnuteľnos-
tí až o tri štvrtiny. Dúfam, že sa tak nestane, čo 
na Sneme ZMOS-u prisľúbil aj premiér Róbert 
Fico. No a takou zatiaľ najväčšou investíciou je  
rekonštrukcia vnútorných priestorov základ-
nej školy a telocvičňa pre stolný tenis podľa 
projektovej dokumentácie, ktorú spracovala 

firma FK real, s.r.o., Nitra za cenu 15.678 €. 
Projektový rozpočet na rekonštrukciu vnútor-
ných priestorov je cez 900 tisíc € a na vybu-
dovanie telocvične viac ako 80 tisíc € s DPH. 
Na rekonštrukciu bola vyhlásená verejná súťaž 
e-aukciou a do uzávierky novín nebola súťaž 
skončená, preto nie je možné uviesť výhercu 
súťaže ani vysúťaženú cenu. Práce by mali za-
čať okolo 20. júna t.r. a cez hlavné prázdniny 
by sa mal zrealizovať čo najväčší rozsah staveb-
ných prác. Dúfam, že firma, ktorá vyhrá túto 
zákazku, sa ukáže v dobrom svetle a práce zre-
alizuje k spokojnosti. 

Božena Krajčovičová

rekonštrukcia vnútorných priestorov ZŠ

Určite väčšinu z vás zarazí, že počas akcií, 
ktoré sa konajú v lete v amfiteátri, nebudú 
sprístupnené sociálne zariadenia a sčasti 
bude zamedzený prístup do hľadiska od 
Blavy. Keďže na stenách sociálnych zari-
adení a taktiež v hornej časti hľadiska od 
Blavy sa objavili trhliny, dala obec spra-
covať statický posudok, v ktorom statik 
odporúča zbúrať sociálky a postaviť nové 
alebo zrekonštruovať jestvujúce v rozsahu, 
že zostanú iba obvodové múry a sociálne 
zariadenia sa dostavajú. No a hľadisko, kto-
ré sa od jesene do jari  posunulo o cca 30 
cm, odporúča vystužiť od Blavy pilótami. 
Teraz spracovávame projektovú dokumen-
táciu, súčasťou ktorej bude rozpočet. Často 
sa pohrávam s myšlienkou, čo sa stane, keď 
rozpočet na jeho rekonštrukciu bude mili-
ón €. Investovať do opravy amfiteátra, kto-
rý bol postavený za cca  1,5 milióna € ďalší 
milión, alebo za tie peniaze zrekonštruovať 
časť Sídliska alebo niektorej zo starých ulíc, 
alebo dokonca urobiť kúpalisko? Ale múd-
rejší budeme až po dopracovaní projek-
tovej dokumentácie. Zatiaľ sa na akciách 
budú využívať pojazdné toalety. 

Božena Krajčovičová

VyNOVENé 
ZDraVOtNé 
StrEDiSkO  
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História obce si zaslúži viac pozornosti
Už prešlo pár rokov, čo obec oslávila 

900. výročie svojho vzniku. Pri tejto 
príležitosti bola vydaná publikácia 

V presýpaní času, ktorá mapuje dejiny obce 
od nepamäti po súčasnosť. Nájdeme v nej 
množstvo faktov a taktiež fotografie z čias 
minulých. Nie každý si ale túto knihu zakúpil  
a veľa občanov mladších ročníkov, prípadne 
novoprisťahovaných, ani len netuší o dejinách 
obce. Trochu ich poodhaľujú viaceré historické 
stavby na území obce. Kaštieľ s parkom, torzo 
jedného zo štyroch mlynov, ktoré v obci ked-
ysi boli, ľadovňa v parku, nedávno objavená 
stará pivnica a v neposlednom rade nesmieme 
zabudnúť ani na kostoly. V obci sa neustále bu-
dujú nové objekty, ale akosi zabúdame na tie, 
ktoré tu stoja dlhé roky a postupne sa na nich 

podpisuje zub času. 
Budovy nie sú jedinou hmatateľnou súčasťou 
dejín. Písomnosti, rôzne artefakty, starožitnos-
ti, staré fotografie, nástroje a podobne vedia 
tiež vypovedať o živote kedysi. Kus minulosti 
obce ešte stále leží niekde na povalách star-
ších domov, iné boli súčasťou expozície druž-
stva, ktorú si vieme už len priblížiť v siedmej 
minúte dokumentu o obci z roku 2005, keďže  
v súčasnosti nie je zbierka prístupná. Množstvo 
vecí skončilo po rekonštrukcii starých domov 
v tom lepšom prípade v rodinných zbierkach, 
v tom horšom na smetisku.
S pribúdajúcimi rokmi stavby viac chátrajú, 
veci sa strácajú, ľudia zabúdajú, pamätníci 
umierajú a s nimi postupne odchádza aj spo-
mienka na časy minulé. Spomienky si vieme 

čiastočne prinavrátiť pri prezeraní starých fo-
tografií. Veľkú časť histórie obce od 90. rokov 
mapujú aj Blavské noviny (predtým Obecný 
informátor), ktoré sú prístupné vo všetkých 
viac ako 100 vydaniach, rovnako ako staré fo-
tografie, na webe obce. 
Spomienky v digitálnej podobe sú zaujímavé, 
ale nie až tak, ako tie hmatateľné. Nájdená piv-
nica ako aj plánovaná rekonštrukcia strechy 
Pavlovičovho mlynu v Jaslovciach by mohla 
byť základom, resp. štartom niečoho, čo by 
umožnilo uchovať ako aj prezentovať dejiny 
pre nás aj budúce generácie. Čo takto začať 
podnikať reálne kroky, ktoré povedú ku vzniku 
obecného múzea?

Ing. Marián Vajdečka

Svetový deň učiteľov bol vyhlásený organizá-
ciou UNESCO v roku 1994 ako pripomienka 
Charty učiteľov. Na Slovensku pripadá Deň 
učiteľov na 28. marca ako spomienka na naro-
denie Jana Amosa Komenského. Obec pri tejto 
príležitosti každý rok pozýva celý pedagogic-
ký a nepedagogický personál na posedenie. 
Konalo sa v Kultúrnom dome v Paderovciach 
a slávnostné menu bolo celé v réžii kuchyne, 
ktorú zriadila obec. Novinkou okrem nových 
priestorov bolo aj to, že sme pozvali  vzácnych 
hostí, a to bývalých pedagógov, ktorí pôsobili  
v Základnej škole Jaslovské Bohunice: Ľudmi-
lu Jablonickú, Oľgu Vojtekovú, Máriu Nigrovi-
čovú, Eleonóru Fitošovú, Mgr. Vieru Čavajdo-
vú, Mgr. Darinu Barlíkovú, PaedDr. Ľudovíta 
Žambokrétyho, Mgr. Pavla Kaššáka a Mgr. He-
lenu Neštickú (ktorá sa ospravedlnila). Všet-
kým zúčastneným sa odovzdal malý darček  
a kvet. Veríme, že posedenie bolo príjemné  
a o rok sa stretneme znova. Na záver už len 
úprimné poďakovanie za namáhavú a často-
krát nedocenenú prácu.

M.R.
Foto: Z. Michalcová

S ich profesiou sa stretneme všetci

   Posedenie s učiteľmi

Určite väčšinu z vás zarazí, že počas akcií, ktoré sa konajú v lete v amfiteátri, nebudú 
sprístupnené sociálne zariadenia a sčasti bude zamedzený prístup do hľadiska od Bla-
vy. Keďže na stenách sociálnych zariadení a taktiež v hornej časti hľadiska od Blavy sa 
objavili trhliny, dala obec spracovať statický posudok, v ktorom statik odporúča zbúrať 
sociálky a postaviť nové alebo zrekonštruovať jestvujúce v rozsahu, že zostanú iba ob-
vodové múry a sociálne zariadenia sa dostavajú. No a hľadisko, ktoré sa od jesene do 
jari  posunulo o cca 30 cm, odporúča vystužiť od Blavy pilótami. Teraz spracovávame 
projektovú dokumentáciu, súčasťou ktorej bude rozpočet. Často sa pohrávam s myšlien-
kou, čo sa stane, keď rozpočet na jeho rekonštrukciu bude milión €. Investovať do opravy 
amfiteátra, ktorý bol postavený za cca 1,5 milióna € ďalší milión, alebo za tie peniaze zre-
konštruovať časť Sídliska alebo niektorej zo starých ulíc, alebo dokonca urobiť kúpalisko? 
Ale múdrejší budeme až po dopracovaní projektovej dokumentácie. Zatiaľ sa na akciách 
budú využívať pojazdné toalety. 

Božena Krajčovičová

akO ďalEJ S amfitEÁtrOm?  
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„Nič na svete nie je také ťažké, 
ak si to rozdelíte na malé práce“

Keď sme v roku 2015 veľmi úspešne 
zvládli 5. župnú olympiádu seniorov 
Trnavského samosprávneho kraja, vy-

brala si Okresná organizácia Jednoty dôchod-
cov na Slovensku /OO JDS/ našu obec na 
uskutočnenie ďalšej dôchodcovskej aktivity 
v okresnom rozmere. Dňa 17. mája  sa u nás 
uskutočnil 4. ročník „Stretnutia seniorov okre-
su Trnava pri varení gulášu“.  Zúčastnilo sa 14 
obcí z okresu Trnava, vrátane našej obce, ktoré 
nominovali päťčlenné družstvá. Zásluhou ve-
denia obce a zamestnancov sa podarilo pripra-
viť v amfiteátri naozaj pekné prostredie. Pra-

covné miesta na vareniu gulášu, odpočinkové 
sety na posedenie pod stromami, občerstvenie 
z reštaurácie Amfik a v neposlednom rade 
krásne počasie vytvorili  výbornú atmosféru. 
Súťaž otvoril podpredseda Okresnej orga-
nizácie JDS p. Vavrinkovič, starostka obce  
p. Krajčovičová a predseda Základnej organi-
zácie JDS p. Lehuta. Súťažilo sa z prinesených 
surovín. Súťažiacich povzbudzovali seniori z 
jednotlivých obcí, vrátanej našej. Po náročnej 
„degustácii“ oznámila hodnotiaca porota, že 
zvíťazili všetci účastníci. Každé družstvo do-
stalo diplom, varešku so stuhou a upomien-

kové predmety na obec Jaslovské Bohunice. 
Nasledovala voľná zábava pri počúvaní hudby  
a aj so spevom.  
Bola to veľmi vydarená akcia. Páčila sa pozva-
ným funkcionárom z Okresnej organizácie, 
návštevníkom, súťažiacim a predovšetkým se-
niorom,  ktorí vyjadrovali spokojnosť s príjem-
ne prežitým dňom.      

Ing. Miroslav Lehuta 
predseda ZO JDS

Pozn.: článok neprešiel jazykovou úpravou.

Henry Ford  

Aj my sme si v rámci jarnej brigády, ktorú obec 
organizuje každoročne pri príležitosti Dňa 
Zeme, rozdelili úlohy. Síce sme ju pre nepriaz-
nivé počasie museli raz preložiť, no nakoniec 
nám to vyšlo a v sobotu 28. apríla sme sa stretli 
pred poštou. Prišli členovia niektorých občian-
skych združení, občania, deti  a po prvýkrát sa 
zapojili aj obyvatelia nášho Útulku sv. Marti-
na, ktorý je zriadený na starej fare. Rozdelili 
sa úlohy a „išlo sa na vec“. Po zime bolo čo 
upratovať. Ponachádzali sa aj tento rok veľké 
smeti, nepríjemný rozkladajúci sa biologický 
odpad, veci, ktoré patria skôr na Ekodvor ako 
do voľnej prírody, a ďalší odpad. V rámci prác 
sa natieralo farbou zábradlie mosta smerom 
na atómku, čistil sa pomník a komunikácie, 
upravovalo sa okolie rybníka a podobne. Do 
brigády sa neskôr zapojila aj základná škola  
a deti z tenisového klubu. Pre všetkých, ktorí 
neváhali a prišli sa zapojiť, bol pripravený teplý 
a chutný obed. 
Viac foto z brigády nájdete na webe obce.

M.R.
Foto: M.R.

Stretnutie seniorov okresu trnava pri varení gulášu
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Glosa 

Óda na kapituláciu

Bola som v obchode a dala som si 
nakrájať salámu. Predavačka si 
poctivo naťahuje elasťákové ru-

kavice. „Načo?“ pýtam sa jej. „Ja to ne-
potrebujem.“ Pokrčí plecami. „No jasné, 
zas zasiahla vyššia moc,“ pomyslím si. 
Na váhu položí potravinársku fóliu, na 
ktorú ukladá kolieska. A potom ju chce 
ešte zabaliť do papiera. Tak to sa už vzb-
úrim! Veď domov to mám 50 metrov  
a aj tak to z tých obalov vybalím. Načo 
toľko odpadu? No lebo hygiena. A ba-
cily predsa sú všade! Aspoň tak vravia. 
Pozerám, z ktorej strany na mňa ten ba-
cil zaútočí a radšej sa uhnem, aby sme 
sa nezrazili. Putujem k zelenine. Stojím  
a pozerám, ako pani predo mnou dáva 
tri banány do priesvitnej umelej tašky, 
dva petržleny zas do tašky aj dve mrkvy 
a potom ešte pribudli štyri jablká – zas  
v taške.  Žeby opäť bacily? Dokopy na 
váhu ten tovar mal niečo máličko cez 
kilo, bol by sa zmestil do jednej tašky. Pri 
takýchto nákupoch ja neberiem žiadne 
vrecká ani  tašky, aj tak by som to doma 
hneď vybalila. Pri chlebe sa obalová hor-
účka zopakuje.
Všetko balíme do obalov, ktoré sú z ropy 
(mikrotény, igelity, plasty...). A pritom 
nikto nevie, koľko tej ropy ešte čľupká  
v podzemných náleziskách. A to nevra-
vím, čo budú papať naši štvorkolesoví 
miláčikovia, ktorí zapĺňajú ulice a pre ich 
blaho je zelene menej a menej a betónu 
a asfaltu viac a viac. Okolie veľkokapa-
citných, ale aj menších smetísk, ktoré  
v našej krajine vytvárajú vlastné pohoria 
(ktovie, kedy bude vyhlásené najvyššie 
smetisko, veď patrilo by sa aj do mapy 
ho zapísať), je ako vojnový front, kde sa 
všetci chcú vzdať. Na plotoch, stromoch, 
kríkoch a väčších trávach plápolajú vo 
vetre igelitové tašky a vrecká ako biele 
zástavky kapitulácie. To asi kapituluje 
zdravý rozum?
Idem popri Blave. Je to jediné miesto, 
ktoré pri našej dedine pripomína prí-
rodu – ale len tak naozaj vzdialene. Ale 
dobre. Keď neprší, aspoň nech kvapká. 
Keď ide človek potichu, vidí všeličo. On-
datry, ryby, spievajúce vtáky aj vysokú...  
a ty kokso (použijem slušnejší dovozo-
vý výraz)! Tam, kde je voda prehradená 
spadnutým stromom alebo nejakou pre-
kážkou, sa hrdo hlási k slovu civilizácia. 
Sláva plastovým fľašiam, igelitom, poly-
styrénu! Niečo som prehliadla? Súťažíme 
o to, kto viac toho nahádže do vodného 
toku? Mne sa ale zdá, že túto súťaž ne-
môžeme vyhrať. Lebo si sami do vlast-
ných radov ťaháme Trójskeho koňa. Nie 
je drevený. Je plastový. Z toho drevené-
ho vyliezli vojaci. Pošibrinkovali mečmi  
a chceli späť krásnu Helenu. Čo vylezie  
z toho nášho?       

BH

   Námestie - 27.9.1987

   Námestie - 27.5.2017

Pohľad na tú istú časť Námestia sv. Michala – rozdiel je 30 rokov.
Foto– archív OcÚ, BH

Námestia 
sv. Michala 

   Námestie - 5.1.1988
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Väčšina ľudí si ťa spája so školou, kde učíš. 
Niektorí ale vedia aj o tvojich šikovných rukách. Vyrábaš nádherné 
veci. O čo vlastne ide a ako dlho sa tejto záľube venuješ?
Áno, ľudia ma majú zafixovanú ako učiteľku. Ale okrem tohto školského 
života mám aj ten, do ktorého patria látky, vlny, ihly a háčiky... Milujem 
všetky kreatívne aktivity, od detstva som rada tvorila. Z prvých peňazí 
zarobených na letných brigádach som si kúpila šijací stroj a už to išlo... 

To ale predpokladá, že ovládaš rôzne techniky ručných prác. Aké sú to?
Šijem, háčkujem, pletiem. Viem vyšívať, robila som korálkovanie, deku-
páž, vyrábala som mydielka... Rada skúšam stále niečo nové.

Komu vďačíš za to, že ich ovládaš? 
Ako malá som fascinovane sledovala pri šití moju mamu. Len som pri 
nej sedela a pozerala. Izbu ohlušoval poriadny rachot jej večne sa kazi-
acej „mašiny“ a ja som naťahovala krk a nazerala, čo len z toho bude... 
Vždy som pozbierala všetky kúsočky látky, z 
ktorých by som pre bábiku mohla ušiť aspoň 
sukňu. Takto nejako sa to začalo. Mama bola 
pre mňa vzor, ale nikdy pri mne nesedela, pre-
tože by nevydržala moje nervačenie. Tak som 
skúšala: pokus – omyl. 
Pri mame som sa naučila pliesť a vyšívať. Ale  
v háčkovaní som absolútny samouk. 

Sú aj nejaké ručné práce, ktoré by si sa ešte 
chcela naučiť? 
Samozrejme, a koľko! Možno to vyznie staro-
módne, ale veľmi by som sa chcela naučiť vyrá-
bať napríklad bábiky zo šúpolia. Alebo...

Čo ťa priviedlo k myšlienke začať s ručnou vý-
robou hračiek a oblečenia pre deti?
Ono to prišlo tak akosi samo, postupne a pri-
rodzene. Nebol to taký ten nápad – začnem  
s tým, idem na to! Kamarátke sa narodilo bá-
bätko, tak som jej uháčkovala čiapočku, potom 

ďalšiu... A keď sa podarila jedna aj druhá, tak som chcela vyrobiť ďalšiu 
– krajšiu, lepšiu... A potom to už bola reťazová reakcia a taká milá tvori-
vá závislosť. K detským čiapočkám pribudli dospelácke, niekto prišiel s 
tým, že by potreboval do kočíka háčkovanú deku... a tak sa to rozbehlo. 
So šitím detských vecičiek som začala ani nie tak dávno. Dovtedy som 
šila len pre seba. Prvé detské tepláky som ušila zhruba pred rokom. 
Lákalo ma vyrobiť niečo, čo nie je tuctové, čo nie je v obchodoch, je 
trochu iné... 

Aké boli začiatky? Boli aj nejaké nepodarky?
Ach... no začiatky sú vždy ťažké. Ale vždy hovorím, že aj to má svoje 
čaro Keď si predstavím, ako sa mi nedarilo a vtedy som s nervami há-
dzala práve rozšitú vec, ktorá pristála na druhom konci izby a za ňou 
leteli aj nite... 

Odkiaľ zbieraš inšpirácie alebo ako sa rodí nápad na novú vec? Stane 
sa, že vidíš nejaký materiál a vtedy príde nápad?

Vo všetkom, čo po nás zostáva, je kus z nás

Patrím ku generácii, kde máloktorá žena nevie štrikovať, háčkovať, vyšívať alebo šiť. K povinnostiam patrila oprava odevov obšívaním, pláta-
ním, štopkaním, výmena zipsu alebo prišitie gombíka bola bežná vec. No a keď nebolo veľa peňazí, tak bábika ušitá z handier bola pokladom, 
ktorý nás sprevádzal až do dospelosti. Táto doba je preč. Ručné práce na chvíľu neboli moderné a nás zaplavili lacné a veľakrát nevkusné vý-

robky. Ale blýska sa na lepšie časy. Ručne vyrábané veci sa stávajú čoraz žiadanejšími a s tým zažívajú renesanciu aj zabudnuté ručné práce. Krásne 
veci, precízne vypracované s veľkým vkusom a citom pre dizajn vychádzajú aj spod rúk drobnej, krehkej ženy so silným hlasom a doslova zlatými 
rukami. Poznáme ju všetci skorej v súvislosti s našou základnou školou, kde učí. Všestranne nadaná Mgr. Helena Danišová nám odpovedal na pár 
zvedavých otázok.

   Mgr. Helena Danišová

   Meno na postieľku

   Mojkačik
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Internet je nekonečný 
zdroj inšpirácie. Ale 
keď prídem do met-
rového textilu alebo 
klikám medzi látkami 
virtuálne, len vtedy je 
to ohňostroj nápadov. 
V hlave kombinujem, 
čo s čím a ako dám do-
kopy. Úžasný je pocit, 
keď ma akoby osvieti a 
poviem si ÁNO! 
Všetko naokolo ma 
dokáže inšpirovať, tre- 
ba mať len zapnuté 
zmysly. 
Ten, kto tvorí, pozná 
ten nutkavý pocit, kto-
rý prichádza hneď za 
nápadom.

 
Chodia aj ľudia so svojím nápadom, ktorý už len  
realizuješ?
Áno, veľmi často. Aj keď pravdu povediac, niekedy 
mám radšej voľnú ruku. 

Aké materiály využívaš? 
Na šitie detských vecičiek využívam teplákoviny a 
úplety. Najčastejšie ich objednávam cez internet. Do-
kážem pri tom stráviť hodiny, pretože by som chcela 
všetko – nové farby, vzory... Hračky zase vyrábam z bavl-
nenej priadze a vypĺňam antialergickým rúnom. 

Máš nejaký svoj kútik alebo dielničku, kde si rozložená? 
Snívam o dielničke, ale zatiaľ mi musí stačiť môj tvorivo-pracovný kútik. 
Na striedačku mi na ňom tróni notebook alebo šijací stroj. Ale látky a 
vlny mám všade. Niekedy mám pocit, že ma o chvíľu vytlačia z bytu. A 
keď šijem, tak som rozložená po celej izbe, mám len cestičku, aby som 
sa dostala do kuchyne a na toaletu. 
 
Vyrábaš radšej hračky alebo oblečenie?
To je ako by sa mala mama rozhodnúť, ktoré svoje dieťa má radšej. Nedá 
sa povedať, čo robím radšej, lebo ja by som najradšej robila všetko a 
naraz. 24 hodín mi nestačí. 

Čo si myslíš, prečo ľudia vyhľadávajú ručne vyrábané veci?
Niekedy mám pocit, že je to v poslednej dobe akási prestíž. Ale ľuďom 
sa tieto vecičky páčia, lebo sú iné. Nie sú neosobné. A navyše chápu, že 
podporujú svojich ľudí...  

Vedela by si si predstaviť, že zavesíš učiteľovanie na klinec a živila by si 
sa len výrobou hračiek a oblečenia?
Niekedy, keď som úplne vyčerpaná zo školy, si hovorím, že už mám 
dosť! Viem však, že by mi škola veľmi chýbala. Chcem robiť to, čo ma 
baví a napĺňa. A či to bude škola, šitie a háčkovanie alebo niečo úplne 
iné... ktohovie?

Učíš na základnej škole.  Poznáš teda deti. Vieme o tom, že teraz 
dievčatá nevedia ani držať v ruke ihlu.  Doma ich k tomu nik nevedie. 
Nie je to na škodu?
Taká je doba. Je to ako prúd, ktorý nás strháva. Všetko je dostupné, všet-
ko sa dá kúpiť. Veci sa nám núkajú hotové, výber je široký. Neopravuje-
me, ale vyhadzujeme a potom kupujeme nové. Nemáme čas vytvoriť si k 
nim vzťah. Načo by sme ich potom sami vyrábali? Je to súčasný kolobeh 
vecí. Sú to naozaj iba veci. Možno pekné, ale prázdne. Tak sa žije... Ale 
musím povedať, že mám v škole na krúžku maličkú skupinku dievčat, 

ktoré sa zaujímajú o rôzne kreatívne aktivity. Je ich síce len zopár a rad-
šej pečú, ale aj tak sa z nich teším. Trpezlivosti ich treba ešte veľa učiť, ale 
už len to, že majú vo svojom okolí niekoho, kto ich môže aspoň trochu 
inšpirovať, je podľa mňa super. 

To, čo robíš, sa nedá robiť bez toho, aby sa okrem šikovných rúk do 
toho nezapojilo aj srdce. Okrem toho ale aj ovládaš umenie „háčko-
vať“ so slovami. Píšeš aj básne. Dopĺňajú sa tieto dve činnosti?
Áno, samozrejme. Vo všetkom, čo po nás zostáva, je kus z nás, taký ne-
viditeľný podpis. V rozhovore, v básni, v háčkovanej hračke, v spomien-
ke... Všetko so všetkým súvisí, aj hlava s rukami sa dopĺňajú a navzájom 
inšpirujú. 

Je niečo, čo by si si ešte chcela v najbližšej budúcnosti vyskúšať?  Alebo 
máš v tomto smere nejaký svoj sen?
Snov by bolo! Momentálne ma veľmi teší, že sa moje vecičky páčia a 
že si ich ľudia pýtajú. Samozrejme, bola by som rada, keby som sa 
mohla posunúť ďalej a verím tomu, že sa mi to raz podarí. Tak 
mi držte palce. 

BH   Čierno-biela kombinácia
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Po úspešnom minuloročnom ročníku 
obec Jaslovské Bohunice opäť aj tento 
rok organizuje v dňoch 21. - 23. 7. 2017 

festival Countryfest Bohunice 2017.

Aj tento rok sa môžete tešiť na rôzne hudob-
né lahôdky zo žánru country, folk, bluegrass či 
akustickej hudby. Na festivale vystúpi množ-
stvo domácich aj zahraničných interpretov 
vrátane skupín ako Kamelot(CZ), Cop(CZ), 
Nighthawk (USA/DE),  Slniečko(SK), Dru-
žina(SK), Tomáš Linka a Přímá linka(CZ),  
Hrdza(SK), Nezmaři(CZ), Graeme Mark 
(IRL), Bystrík banda (SK), Taxmeni(CZ), 
Peťo Luha(SK) a mnohí ďalší. Celkovo vystúpi 
na festivale 24 kapiel a tanečný súbor Smoky 

Mountain Dancers. 
Opäť na vás popri skvelej hudbe čaká množ-
stvo sprievodných podujatí, na ktorých sa do-
sýta zabavia ako dospelí tak aj tí najmladší. Pre 
deti máme nachystaných napr. minuloročných 
Indiánov, detské divadlo Babena, elektronický 
paintball, skákajúci hrad,  jazdu na motorkách, 
cestu indiánskym lesom, vodácke aktivity na 
rybníku, výučba baseballu a množstvo ďalších.
Pre dospelých sú nachystané rôzne súťaže, ako 
napr. pitie piva na čas,  preťahovanie lanom  
a ďalšie. Novinkou bude súťaž v pretláčaní 
rukou a pre ženy súťaž „Najkrajšie country 
tričko“. Každý jeden výherca bude odmenený 
bohatými cenami, ako napr. let balónom, rôz-
ne adrenalínové zájazdy, hotelové pobyty, well-

ness pobyty, outdoorové oblečenie a iné.
Prírodný amfiteáter Jaslovských Bohuníc vám 
ponúkne príjemné prostredie plné zelene pre 
relax aj možnosť zachytať si ryby v neďalekom 
rybníku. K dispozícií bude opäť stanové mes-
tečko, kde si zadarmo môžete objednať miesto 
na spanie v kvalitných stanoch značky Husky.
Detailné informácie o podujatí vrátane progra-
mu a zoznamu všetkých sprievodných aktivít 
nájdete na našom oficiálnom webe - www.
countryfestbohunice.sk. Nezabudnite nás sle-
dovať aj na našej fan page - facebook/counry-
festbohunice. Lístky na festival je možné zak-
úpiť v pokladni obecného úradu alebo v sieti 
Ticket Portal. Tešíme sa na vás, priatelia!

Roman Áč 

Countryfest Bohunice - festival 
pre celú rodinu je späť



DOBrý DucH
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Šadze na svete, aj v našej dzedzine sú ludé 
dobrý, aj zlý. O tých zlých, to by som vedze-
la napísat aj hrubú knihu.  Ale z tým Vás 
nebudem zatažuvat, aby ste náhodu ne-
maly tažké sny. Scem písat o tých dobrých, 
vlasne o jednem, a to našem Joškovy. Jak 
šeci víme, je to dobrý „chlapec“. Aj ket ho 
osut vyfackal, on nezanevrel na život. Furt 
usmáty, každého zdaleka pozdravý. Nyke-
mu neublýži, naopak velice ochotne pomó-
že, prehodzí pár slov. Náš Joško sa zúčasnu-
je na šeckém čo sa u nás deje. Nájdete ho 
na každej akciji, na každém zhromaždzený. 
Jak sa dá v rámci možnoscí priloží ruku k 
dzílu. O jeho dobrote svečí aj táto akcija. 
Na dóchotcovskej schódzy mu šéf vinšúval  
k narodzeninám, dal mu bonbonéru.  
A Joško, dobrý Joško, po ceste, kým došól 
 k svojmu stolu, bonbóny poponúkal a skoro 
nyšt mu nezostalo. Aj minule ket bol zber 
komunálneho otpadu, vyložily zme otpat-
kové nádoby a išly zme do sveta. Medzi 
tým sa spuscil silný veter. Už zme si pretsta-
vuvaly jak týto prázne kontajnery budeme 
nahánat po celej opci. Lebo ket som doma  
a A.S.A povysýpa smeci, nádoby hnet sko-
vám aby celý den nestrašily pri ceste. Ale ket 
zme prišly do Bohuníc, nekerý opčané maly 
už smecáky poskovávané. A ostatný, tý čo 
neboly doma, alebo sa im nescelo, maly týto 
opreté o bránu domu aby im ich veter ne-
rozfúkal. Tak to bolo aj pri našom dome. 
Hnet som išla podakuvat dobrým susedom, 
za službu. Tý sa k temu nepriznaly. Ale pre-
zradzily my že to „úraduval“ Joško dobrý 
duch našej dzedziny. Kéžby bolo takýchto 
ludzí, takýchto dobrých duchov čo najvác, 
né len u nás, ale na celem svete. Jožko držte 
sa!

Bapka Blašková

Starostkin nápad - uskutočniť pre občanov, 
ktorí nemajú možnosť cestovať, predaj 
priesad, sa vydaril. V sobotu 6. mája pri-

alo počasie, prišli aj predajcovia a aj záujem-

covia. Predávali sa rôzne druhy priesad či už 
zelenina, bylinky alebo kvety. Ďalší mali v po-
nuke mak aj napečené dobroty. 

M.R., Foto: M.R.

DOBrý NÁPaD

„Slováci, píšte po sloven-
sky! Tu máte slovo moje  
o reči vašej.“

Anton Bernolák

Snáď ako jediná obec na Slovensku (a asi aj 
v zahraničí) sa môžeme pochváliť, že máme 
„bapku Blaškovú“. Skutočnú a nielen zľudove-
ný názov pre fiktívnu osobu.  Janka Blašková 
je aj literárne činná a píše knihy. V máji tohto 
roka vyhlásil Literárny klub BERNOLÁK pri 
Miestnom odbore Matice slovenskej v Trna-
ve XIX. ročník celoslovenskej literárnej súťa-
že „O Cenu Slovenského učeného tovarišstva  
v Trnave 2016/2017“. Súťažilo sa v troch ka-
tegóriách (podľa veku), v základnom delení 
poézia a próza,  a porotcami boli zvučné mená  
v danej oblasti,  ako  PhDr. Ján Gálik,PhD. , Mgr. 
Eva Jarábková  a PhDr. Adriena Horváthová.  
Naša pani Blašková sa do súťaže zapojila a zís-
kala špeciálnu  Cenu predsedu Matice sloven-
skej.  Touto cestou jej  a aj ostatným výhercom 
gratulujeme a prajeme veľa tvorivých nápadov. 
A hlavne – nech Vám to píše, bapka Blašková!

M.R.Sv. florián
Pripomenuli sme si sv. Floriána, patróna ha-
sičov. Bola sobota 20. máj 2017. Začínalo sa  
o 16.00 prejazdom hasičských áut cez obec Pa-
derovce. Poviete si „biedny pochod“. Bol bied-
ny. Rovnako bolo biedne počasie, ako na pot-
voru. Guláš však biedny rozhodne nebol, veď 
sa na ňom podieľali dvaja skúsení kuchári. Ani 

zábava nebola biedna, mladá veselá hudobná 
skupina zahrala všetko, čo si obecenstvo zaže-
lalo, a tí, čo mali chuť, si veru aj podskočili. 
Nuž, sv. Florián je ochranca pred ohňom, o 
vetre a spoločenskom dianí v histórii nie je  
zmienka. A od ohňa nás našťastie chráni.  

BR, Foto: MR

Obec Siladice organizuje tretí ročník foto-
grafickej súťaže OKO DOLNÉHO POVA-
ŽIA. Témou súťaže je VODA. Vyhlásená 
je pre občanov žijúcich v okresoch Trnava, 
Hlohovec, Piešťany a Galanta. Téma v sebe 
ukrýva očakávania z odhalenia a spozná-
vania krás a zaujímavých miest z Dolného 
Považia. Súťaž je jednorazová a každý účast-
ník sa jej môže zúčastniť maximálne s tro-
ma prácami. Súčasťou projektu je vernisáž 
v Kultúrnom dome Siladice a odmeňovanie 

najlepších prác starostom obce. Samozrej-
mosťou je aj diplom a čestné uznanie pre 
zúčastnených.
Viac sa dozviete na 
webovej stránke obce  
http://www.jaslovske-
-bohunice.sk/obcan/
oznamy/fotograficka-
-sutaz-oko-dolneho-
-povazia-730sk.html.

BH

fotografi, zapojte sa do súťaže!
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„Vstávaj dievča hore, staviame my mája, 
ak hore nevstaneš, mája nedostaneš...“

Takto spievali malí škôlkari z „veľkáckej“ trie-
dy, recitovali a tancovali pod májom. Ten nám 
ako každý rok postavili naši chlapci z DHZ 
Jaslovské Bohunice, ktorí ho o mesiac, už ale 
bez obecenstva, dávajú dolu. Tento rok sme 
oprášili aj sprievod, ktorý šiel od fontány až 
na Námestie sv. Michala. Zúčastnili sa ho po  
prvýkrát aj dievčatá a chlapci z deviateho roč-

níka základnej školy a naše občianske zdru-
ženia vo svojich rovnošatách. Po škôlkaroch 
vystúpila so svojím pásmom ľudových piesní 
aj FSsk Blavanka. Potom dostal priestor dobrý 
guláš, ktorý navarili bratia Lackovičoví a zah-
rala ĽH Drahovčanka. Dobrá nálada s dobrým 
počasím sa niesli až do neskorých večerných 
hodín. 

Na záver ďakujeme technickému oddeleniu, 
hasičom, deviatakom, všetkým občianskym 
združeniam a nášmu Obvodnému oddeleniu 
policajného zboru za výbornú spoluprácu.
Fotky z podujatia nájdete na webe obce.

text: MR
foto: Ing. Jaroslav Mikuš
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Keď je jej veľa a berie život a majetky ako má-
jové povodne na Slovensku, je zle. Keď nie je, 
havárie na vodovodnom potrubí, odstavený 
závlahový vodovod, opäť je zle. Tak ako povod-
ne ani havárie nemožno predvídať. I keď proti 
povodniam sa dá aspoň sčasti brániť protipo-
vodňovými opatreniami. Odstavený závlahový 
vodovod je ale niečo iné. Je to vymoženosť (pre 
jej užívateľov zadarmo),  o ktorej sa skoro všet-
kým dedinám na Slovensku môže len snívať. 
Nemajú ju ale ani všetci v našej obci, týmto je 
to sčasti kompenzované znížením ceny stočné-
ho. 
Vodu do závlahového vodovodu berieme  
z Blavy a k prečerpávacej stanici sa dostáva 
cez betónový meander v parku. Obsahuje však 
priveľa sedimentov, keďže Blava tečie uprostred 
polí. Po jej vtoku do meandra sa sedimenty 
usádzajú v betónovom koryte.  Meraním sme 
zistili, že ich výška dosahovala od 0,8 do 1,10 
m a koryto meandra bolo ním naplnené na 95 
%. Hrozilo, že voda prestane k čerpacej stanici 
aj do rybníka pritekať. Práce na čistení kanála 
nie sú lacnou záležitosťou, preto sa nedajú ro-
biť každý rok. 
Okrem toho na tieto práce musíme mať povo-
lenie od povodia Váhu. V jarných mesiacoch 
ho nedostaneme. Ráta sa totiž s nárastom vody 
zberom z vodných tokov zo severnej časti Slo-
venska, u nás z Karpát, čo je logické vysvetle-
nie. V jesenných mesiacoch sa opäť počíta so 
zvýšenými dažďovými zrážkami. Okrem toho 
tieto obdobia, keď je predpoklad, že prší aj  
u nás, nie sú veľmi vhodné na takéto činnos-
ti. Kal z meandra musí byť totiž presušený. Ak 
prší, práce sa zastavia. Robiť totiž v daždivom 
počasí znamená aj poškodenie parku ťažkou 
technikou. Preto sa najvhodnejším obdobím 
javí máj - jún. 
Verím, že je to dostatočné vysvetlenie pre všet-
kých, ktorí po odstavení závlahového vodovo-
du volali na obecný úrad. Len malé percento  
z nich sa opýtalo slušným spôsobom.  
Ak chceme aj naďalej tieto služby využívať, 
takéto práce musíme strpieť. Obec v tomto 
prípade nie je povinná zabezpečovať náhradné 

zavlažovanie.  
K informovaniu o odstavení vodovodu. Vyhla-
sovalo sa to obecným rozhlasom, zasielala sa 
SMS správa alebo mail (podľa toho, kto ma akú 
službu nastavenú) a je to zverejnené aj na webe 
obce. Máte k dispozícii až tri spôsoby, ako sa 
dozvedieť o nejakej udalosti v obci.  Stačí si len 
vybrať, ktorý vám vyhovuje.  
Viac fotiek z čistenia meandra nájdete na webe 
obce.

BH
Foto: GN

Voda – to je večný problém
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S takým korbáčom by nikto nechcel dostať

V piatok pred „veľkým týždňom“ sa  
v spoločenskej miestnosti pod poštou 
uskutočnili  tradičné Veľkonočné diel-

ne. Oproti minulému roku sa prišlo pozrieť  
a vyskúšať si vyrobiť svoju dekoráciu alebo len 
tak načerpať inšpiráciu viac ľudí.
Svoju šikovnosť a nápaditosť nám prišli pred-
viesť technikou kašírovania Vierka Lehuto-
vá a Janka Čeligová. Anna Jedličková, bývalá 
majsterka odbornej školy, nás učila, ako si vy-
robiť veľkonočnú dekoráciu z toho, čo nám dá 
príroda, Gitka Martinovičová svojimi šikov-
nými prstami drôtovala kraslice, Andrej Spál 
priniesol drevené hračky a Olívia Papierniková 
nás „namaškrtila“ na krásne zdobené veľko-
nočné perníčky. 
Samozrejme, deti si tiež prišli na svoje. Vyskú-
šali si svoju zručnosť pri maľovaní a zdobení. 
Súčasťou akcie bola výstavka prác našich ma-
lých aj veľkých občanov a prebehlo aj vyhod-
notenie. V kategórii o najkrajšiu veľkonočnú 
kraslicu si prvenstvo odniesla Zdenka Michal-
cová, 2. miesto patrilo Václavovi Vychytilovi  
a na treťom sa umiestnila Saška Oravcová. 
V kategórii o najveľkonočnú dekoráciu sa 
umiestnili: 1. miesto Vierka Lehutová, 2. mies-
to Božena Hideghétiová a 3. miesto Veronika a 
Dominika Bokorové. 
Samostatne sa ocenili žiaci zo ZUŠ, ZŠ a MŠ,  
a to sladkosťou. 
Počas akcie nás prekvapil pán Zdeno Bardáč, 
ktorý priniesol velikánsky zapletaný korbáč - 
mohol mať aj 4 metre. 
Nechýbali upečené dobroty, ktoré zhotovili  
šikovné gazdinky, a bratislavské rožky nám 
upiekla pekáreň z Drahoviec. 
Akcia sa nám vydarila, prišlo veľa ľudí, ktorí 
priniesli dobrú náladu a odniesli si nové ve-
domosti a zručnosti. Tak na budúci rok vás 
čakáme opäť.
Fotogalériu a video z podujatia nájdete na na-
šej webovej stránke.

MR
Foto: BH
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Posledný pátek pret Velkú nocu zme mali u nás 
v Jaslovských Bohunicách zaujímavú akciju, 
na kerú som zavolala aj televíziju, aby to zdo-
kumentuvaly. No ony nedošly. Lákala som ich 
na dobrú kávu a ešče lepšé koláčiky, ale any to 
nezabralo. Móžu banuvat, ozaj boly velice dob-
ré, šak ich z lásku pékly naše šikovné gazdinky. 
Móžu lutuvat, lebo mohly nakrúcit najväč-
ší šibák v EÚ, jako aj najvačé vajíčka a slépky 
jaké kedy boly u nás vyrobené, aj ket neboly 
ozajstné. Šikovné umelkyne nás učily maluvat 
velkonočné pernýky, vyrábat jarnú dekoráci-
ju, zdobyt vajíčka. Šikovný remeselnýk nám 
predvédol hračky z dreva. Drevené vajíčka a 
kurátka si dzeci maluvaly z velkým úspechom 
samé. Velice ma zaujaly kraslice zdobené čisto 
zlatým drótom. Aj tý si mohly tý šikovnejší vy-
skúšat vyrobyt. Z obrovským záujmom sa stretlo 
maluváný pernýkov a výroba slépek z papíra. 
Aj ket bol drobyzg zarýpaný ot ucha po ucho  
a ruky zalepené až po lokty, výrobky sa im 
podarily a pyšno si ich nesly domov. Sútaž o 
najkrajší výrobek bola kapitola sama o sebe. 
Sútažné kraslice a velkonočné dekorácije, to 
boly prámo umelecké dzíla. To mosely robyt 
zlaté ruky dlhé hodziny. Už som na to dávno 
došla, že máme v opci šikovných a zručných 
obyvatelov. Kameramany z Trnavskej televí-
zije, mohly ste natočit aj našu starostku jako  
z velkú vážnoscu maluje pernýky. To by bol 
dokument! Mohly sa o nás cez telku dozvedet 
v širokém okolý aj vác, né len že nám tu dymá 
komíny z atómky. No čo čúl, tak som to aspon 
trochu opísala, jak som vedzela. Není to v obra-
ze, ale aspon takto. 

Bapka Blašková

a nedošly
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Zlatý kľúčik nám priniesol dve zlaté miesta 

Základná umelecká škola má veľa ta-
lentov nielen z Jaslovských Bohuníc. 
Vďaka nadšeniu a usilovnosti  dokáže-

me vytvoriť umenie, ktoré sa zapíše hlboko do 
všetkých sŕdc.
Po prvom roku fungovania tanečného odboru 
sme dokázali nielen spestriť naše koncerty, ale 
ponúknuť  vám i deťom kvalitu pre javiskový 
prejav, držanie tela, zodpovednosť voči kolek-
tívu, hudobné cítenie, koordináciu tela a rozvoj 
priestorového cítenia. 
Verím, že  v septembri sa môžeme tešiť  už na 
nové priestory tanečnej sály, aby sme naplno 

využili všetok potenciál malých i veľkých ta-
nečníkov. Zakúpili sme nové detské kroje, kto-
ré sme dali šiť po niekoľkomesačnej práci nad 
ich návrhmi .
Určite ste už obdivovali výtvarné diela našej 
novej pani učiteľky výtvarného odboru, ktorá 
už s deťmi pracuje i s keramikou a grafikou. 
Naše prvé „ výpalky“ zdobili aj  koncert v Pa-
derovciach.  Maličkí i veľkí sa celý školský rok 
„zoznamovali“ so svojimi hudobnými nástroj-
mi a svojimi výkonmi obohacovali nejednu 
kultúrnu akciu. Sme hrdí na našich žiakov.
Rada by som poďakovala za krásnu reprezen-

táciu na súťažiach „Slávik Slovenska“  a „Zlatý 
kľúčik, súťaž tanečných kolektívov, športových 
klubov, ZŠ, ZUŠ, na ktorých  sa nám podari-
lo vynikajúco  umiestniť v oboch kategóriách  
a vypočuť si i pochvalu za profesionálnu prácu 
od poroty. Verím, že nasadenú latku budeme 
zvyšovať. A prezradím len, že v nasledujúcom 
školskom roku sa môžete tešiť na nové projekty 
našej – vašej ZUŠ. 

Kristína Marečková
riaditeľka ZUŠ

Foto: archív ZUŠ 
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Po vonkajšej rekonštrukcii kultúrneho domu 
boli urobené aj interiérové zmeny sály, scho-
diska, klubovne a priľahlých miestností.   
S pomocou dizajnérky sme zútulnili priestory 
záclonami, závesmi zlatistej farby, na niektoré 
steny sme použili tapetu, ktorá plní estetickú aj 
praktickú funkciu. Priestory oživili kvetinové 
aranžmány, na javisko boli doplnené závesy. 
Zakúpili sme nové tapacírované stoličky a sto-
ly pre 150 ľudí, ktoré využijeme podľa potreby 
vo všetkých priestoroch. Stoly aj stoličky sú 
stohovateľné.  Pomocou paravánov, ktoré majú 
aj ozdobnú funkciu, môžeme vytvoriť útulný 
priestor aj na menšie rodinné alebo spoločen-
ské stretnutia. Priestory chceme ešte doplniť 
ďalšími aranžmánmi, prípadne živými kveti-
nami. Postupne doplníme zariadenia a inven-
tár podľa potreby a želaní našich zákazníkov. 
V sále bude chladnička s presklenými dverami 
na chladenie nápojov a zákuskov. V dolných 
priestoroch bude miestnosť na prinesený tovar, 

zákusky, torty, občerstvenie. 

V priestoroch kultúrneho domu je možné slá-
viť rodinné jubileá, menšie svadby asi pre 60 
ľudí, smútočné posedenia do 100 ľudí, konfe-
rencie, školenia, firemné akcie atď. 
O pohostenie, občerstvenie a výzdobu sa po-
stará personál kuchyne podľa výberu z rozma-
nitého slávnostného menu. 
O prenájom priestorov prejavili záujem nielen 
domáci, ale aj cezpoľní.
Všetky potrebné informácie, objednávky  
a konzultácie vám ochotne poskytne a poradí  
Beata Matovičová na t. č. +421905 286 649,  
e-mail: kuchyna@jaslovske-bohunice.sk alebo 
osobne v kancelárii obecného úradu v čase 
úradných hodín. 

BM
foto: BM

kultúrny dom v Paderovciach po rekonštrukcii ožíva

Cenník na prenájom KD Paderovce s platnosťou od 15.2.2017.  
Prenájom mimo vykurovacieho obdobia za jednotlivé akcie: občania J. Bohuníc cudzí
Sála KD – krátkodobý prenájom (do 4 hodín) 50,- € 80,- €
Klubovňa – krátkodobý prenájom (do 4 hodín) 40,- € 70,- €
Sála KD – dlhodobý prenájom (od 5 hodín/akcia) 150,- € 200,- €
Klubovňa – dlhodobý prenájom (od 5 hodín/akcia) 120,- € 150,- €
Prenájom vo vykurovacom období za jednotlivé akcie:

Sála KD – krátkodobý prenájom (do 4 hodín) 60,- € 90,- €
Klubovňa – krátkodobý prenájom (do 4 hodín) 50,- € 80,- €
Sála KD – dlhodobý prenájom (od 5 hodín/akcia)  170,- € 220,- €
Klubovňa – dlhodobý prenájom (od 5 hodín/akcia) 120,- € 170,- €
Zapožičanie obrusov: 1,20/ks

Zo všetkých strán od politikov počuje-
me, ako treba vrátiť čítanie medzi deti  
a mladých ľudí. Vypracovávajú sa za 

veľké peniaze siahodlhé elaboráty, ako by sa 
to malo spraviť. Len zabúda sa na jednu vec. 
Ak tejto vekovej kategórii neponúknete na 
čítanie knihy, ktoré ich bavia, snaha je dopre-
du odsúdená na zánik. Nedá sa tiež uspokojiť  
s tým, že si vystačíme s titulmi, ktoré som ešte 
ja čítala na základnej škole. A tu je kameň úra-
zu pre väčšinu obecných knižníc, ktoré živo-
ria na okraji obecných rozpočtov. Bez nových 
kníh nie sú čitatelia. Naša knižnica má šťastie. 
Schválený rozpočet dovoľuje nákup pomerne 
slušného počtu kníh (samozrejme jedná sa len 
o oddychovú literatúru). V roku 2016 to bolo 
576 titulov, beletrie pre dospelých 256, pre deti 
312 a náučnej len 8 – bolo to aj vďaka finančnej 
podpore vo výške 1200 € z Fondu na podporu 
umenia.  Dokážeme tak nakúpiť aj jeden titul 
knihy v takom počte, aby si ho mohla poži-
čať celá trieda. Aby sme ich dokázali obmeniť  
a držať krok s dobou, hľadáme aj  sponzorov a 

sme vďační za kaž- 
dé darované euro.
Dar pre knižnicu 
vo výške 250 € nám 
poskytla Trnavská 
vodárenská spoloč-
nosť a.s. Piešťany.  
Kúpili sme zaň 30 
kusov knihy My-
šiak Samuel a jeho 
cesta okolo Sloven-
ska a doplnili ich 
tituly Amulet, dvoj-
zubec a Hviezdy 
univerza. 
Patrí za to TAVOS-
-u naše veľké poďa-
kovanie.  

BH
Foto: BH

Vďaka taVOSu máme myšiaka Samuela
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Občasník z Bohunka

Po dlhej zime, kedy sme odprevadili do 
večnosti niekoľko našich klientov, prišla 
očakávaná jar. Jar prináša radosť, tep-

lo, povznáša na duchu. Prvé teplé lúče slnka 
umožnili očakávané vychádzky na dvor. Hneď 
je nám veselšie, rozkvitnuté stromy, spev vtá-
kov, prvé lastovičky  nás nenechávajú ľahostaj-
nými. Zmierňujú bolesť fyzickú, ale aj smútok 
a žiaľ.
Planty rajčín vypestované na oknách v jedál-
ni už čakajú na presadenie.  Vždy sa tešíme 
z priazne dobrých ľudí, ktorí nám poskytujú 
sponzorské dary. Vďaka pánovi Jaroslavovi 
Krajčovičovi , ktorý nám daroval samozavla-
žovacie hrantíky Mini bio garden, sme sadili 
a spomínali na roky predošlé, kedy si klienti 
svojpomocne vo svojich záhradách doma vy-
sádzali rastliny.
Na Deň matiek prišli s blahoželaniami a pri-
aním dobrého naši škôlkari, vždy vykúzlia 
na tvárach starkých úsmev, ale aj slzy dojatia. 
Veľké školáčky zo ZUŠ zaujali svojím spevom. 

Naši klienti ho vedia oceniť potleskom.
Potešilo nás vystúpenie miestneho folklórneho 
súboru Blavanka. Zaspievali  sme si spolu a tiež 
vypočuli krásne piesne. Folklórnemu súboru 
veľmi pekne ďakujeme, že si vždy nájdu čas 
rozveseliť a potešiť duše.
Poďakovanie patrí aj Folklórnemu súboru Kát-
lované. Ľudové piesne sa niesli celou Bohun-
kou  formou typickou pre toto mužské zosku-
penie.
Začiatkom mája sme sa zúčastnili  súťaže vo 
varení guláša v amfiteátri, samozrejme len 
ako hostia.   Z kotlov sa šírila vôňa, ktorej sa 
nedalo odolať. Ďakujeme Jednote dôchodcov  
v Jaslovských Bohuniciach za pozvanie na gu-
láš. Príjemné posedenie v kruhu dôchodcov,  
dobrá atmosféra a veselá nálada boli príjem-
ným oživením bežných dní  našich klientov.
Tešíme sa z príchodu jari, nakoľko vnáša svie-
žosť a radosť do života.            

Mgr. Valéria Chorvatovičová
sociálny pracovník 

Jarná nálada
Prešla zima a znovu je tu máj,

svieža zeleň pokrýva prírodu a každý háj.
Aj my sme ožili a tešíme sa 

každej krásnej chvíli.
Ráno nás zobúdza spev vtáčí 

a naša duša mu vďačí,
že nám prináša dobrú náladu,

aby sme mohli obdivovať
 ožívajúcu prírodu.

Slnko vystupuje na oblohu stále vyššie
a my sa k sebe správame milšie.
Veď čo nás už môže viac potešiť,

ako našich spolubývajúcich rozveseliť.
Pozdravom, úsmevom, vtipom,

nech sa Bohunka ozýva 
veselým smiechom. 

Melánia Gergelyová – klientka Bohunky

Báseň od klientky 
BOHuNky
Život je rieka dravá, ktorá má aj víry,

a mnohí sme proti nim plávali z celej sily.
Jedného dňa prišla tá chvíľa,

keď nás pritúlila Bohunka milá.
Našli sme tu domov, 

teplo a starostlivosť veľkú
od sestričiek až po pani riaditeľku.

Starajú sa o nás ako vo dne tak aj v noci,
sú nám stále na pomoci.
Bohunka nás prichýlila 

v našom pokročilom veku,
a tým pomohla aj našim 
starnúcim deťom reku.

Cez dedinu tečie riečka Blavanka,
a k nej patrí aj naša Bohunka.

autorka: 
p. Gergelyová Melánia
klientka ZpS Bohunka

   S úsmevom sa aj vek znáša ľahšie
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10. ročník rybárskych pretekov o Pohár starostky obce

V sobotu 6. 5. 2017 sa priaznivci rybár-
skeho športu stretli na rybárskych  
pretekoch organizovaných Občian-

skym združením MEANDER na rybníku  
v parku už jubilejný desiatykrát. 

Počasie vyšlo ako na objednávku, ideálne na 
lov rýb. Účasť bola tak isto výborná, keď na 
brehu rybníka zostalo voľných iba pár miest. 
No a to podstatné,  ryby brali, ako keby vedeli, 
že máme 10. výročie. Tento rok sa počas prete-
kov ulovil rekordný počet rýb. 
Najlepšie sa v kategórii dospelých darilo Adri-
ánovi Oravcovi, ktorý s veľkým náskokom 
zvíťazil a za 436 bodov získal Pohár starostky 

obce. Druhé miesto s počtom bodov 258 získal 
Martin Nikodem a tretie miesto s počtom bo-
dov 234 obsadil Rastislav Blanárik.  
V detskej kategórii bola situácia zaujímavejšia. 
Svoj premiérový štart na našich rybárskych 
pretekoch premenila na víťazstvo Klaudia 
Ďurinová. Klaudia bola jediným dievčaťom  
v štartovom poli. Porazila aj oveľa starších a 
skúsenejších rybárov a s počtom bodov 297 
získala Pohár starostky obce. Druhým mies-
tom sa môže pýšiť Marcel Lackovič, ktorý naz- 
bieral 250 bodov a tretie miesto za 80 bodov 
obsadil Samko Krutý. Na našich pretekoch už 
tradične vyhlasujeme aj kategóriu „Najväčšia 
ulovená ryba“. Tento rok bol šťastným lovcom 

a víťazom tejto kategórie Anton Pavlovič, ktorý 
ulovil 46 cm kapra.  
V sobotu nebolo na jazere pretekára, ktorý by 
nechytil aspoň jednu rybu. Boli to veľmi vyda-
rené preteky, ktorých úroveň z roka na rok stú-
pa. Verím, že budúci ročník bude minimálne 
tak úspešný, ako bol tento ročník.
Touto cestou chcem poďakovať starostke obce 
za podporu a správnej rade OZ MEANDER 
za perfektne odvedenú prácu pri zabezpečení 
pretekov.

Petrov zdar 

Mgr. Ľuboš Remenár
predseda OZ MEANDER

   Starostka Božena Krajčovičová, Marcel Lackovič, Klaudia Ďurinová, Mgr. Ľubo Remenár, Samo Krutý, Ing. Branislav Fitoš

    Starostka Božena Krajčovičová, Martin Nikodem, Mgr. Ľuboš Remenár, Adrian Oravec, Rasťo Blanárik a Ing. Branislav Fitoš



22 Blavské noviny

Vodácku bránu otvárame nie silovo, ale s humorom...
(Májové vodácke sústredenie)

Máj - mesiac lásky, mesiac zrodu 
prírodných obrazov, mesiac fasci-
nujúcich farieb namiešaných do 

zelenomodrej, žltej a fialovej koláže, je záro-
veň i mesiacom, ktorý praje vodákom. Je už 
nepísanou tradíciou, že vodácko-turistický 
klub organizuje v máji splav, ktorým aj sym-
bolicky otvára vodu. 
Prečo však neskúsiť niečo nové? Slovo dalo 
slovo a na predĺžený víkend sme bez väčších 
príprav naplánovali vodácke sústredenie na 
Malom Dunaji, ktoré sme pracovne rozdeli-

li  na tri etapy. Účastní boli členovia klubu  
a pridali sa aj bývalí vodáci a tiež i noví adep-
ti na vodákov. Kde získajú nováčikovia naj-
lepšie zručnosti? Priamo v dianí, to znamená 
na vode v člne s pádlom a s vodáckymi in-
štruktormi.

Prvý deň - 6. mája
Stretli sme sa všetci pri kolovom mlyne v To-
mášikove. Sobotné ráno si užívalo sviatočnú 
pohodu. Cyklisti sa vyrojili ako včely z úľov. 
Robili si na brehu Malého Dunaja skupinové 

foto. Povedľa usilovne pracovali robotníci na 
stavbe drevenej koliby. Žeby nový stánok pre 
vodáckych hladošov? Vodácky či pozemský 
pútnik tu nezomrie hladom. Letmo sme to 
všetko objali pohľadom a hor sa do fúkania 
člnov. Novici sa činili a fúkali ostošesť. Keďže 
sme nechceli prekážať, vyskúšali sme s Mary 
hojdačky. Všetkými masťami mazaná Hanka, 
alias Pipi Dlhá Pančucha, alias Alica z ríše zá-
zrakov z nudy vyliezla na smutnú vŕbu a tvá-
rila sa, že je tiež nafučaná. Prípravy na splav 
šli od ruky, chlapi poodvážali autá do cieľa 
splavu a keď sa vrátili, kanoe na nich kričali: 
„Chceme ísť na vodu!“. Narýchlo nováčikov 
pokropíme, zaškolíme a spoločne sa nechá-
me unášať prúdom do Jahodnej. Malý Dunaj 
prekvapil množstvom vody, široká mútna 
stuha sa vyštverala do brehov a podmývala 
všetko, čo je prišlo do cesty. Spadnuté konáre 
stromov nebezpečne trčali z vody. Drevené 
móla a rybárske sedenia boli sčasti zatopené. 
Vodácka rodinka zlákaná vidinou bozku sa 
nenápadne odplavila k brehu. Opičiak Johny 
vyliezol na strom a po chvíli celý vysmiaty 
od ucha k uchu máva imelom. Dcéra Hanka 
sa potuteľne usmeje: „Mami, dostaneš májovú 
pusu pod imelom.“ Trojica v člne s nákladom 
imela nevdojak pripomína predavačov na plá-
vajúcich trhoch na rieke Mekong. No, neodfoť 
to! Po krátkej prestávke opäť čeríme hladinu  
a posúvame sa vpred. Sledujeme kúpajúce sa 
a plahočiace sa húsky, no podobnosť s Nilsom 
Holgerssonom bola čisto náhodná. Poniže od 
nich si potápky vyviedli na vodu mláďatá, ale 
ich druhové meno nám je záhadou. Most nad 
hlavou je znamením, že sa blížime k druhému 
kolovému mlynu. Za ním je už cieľ našej cesty. 

  Príprava na splav
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Dopadlo to na výbornú a noví vodácki adepti 
to zvládli bravúrne. V Jahodnej sme sa zvítali  
s vodákmi z Bratislavy, z Trenčína, od Prešo-
va a  zo susednej Moravy. Bolože tam veselo. 
Niekto si doprial májový kúpeľ, niekto piveč-
ko a rybu, niekto prechádzku lužným lesom  
a niekto aj „taneček“. Nakoniec sme všetci po-
spali viac-menej pod širákom.
Druhý deň – 7. mája
Plány sú na to, aby sa menili. Prebudili sme sa 
do slnečného rána a pred nami bola vízia spla-
vu z Jahodnej do Topoľníkov. Demokraticky 
sme si odhlasovali, že na sútoku Malého Duna-
ja s Klátovským ramenom bude tzv. obedňajšia 
„opekačka“. Aké však bolo naše prekvapenie, 
keď sme zistili, že voda je pomalá, že rieka je 
akási iná, že musíme dávať pozor na nečakané 
prekážky, že brehy sú na nepoznanie. Vodná 
stuha sa javila ako nekonečná, a preto stret-
nutia s inými vodáckymi súputníkmi nám boli 
psychickou podporou. 
„Ahóój, na Belehrad, na Belehrad?“ hlasno 
oslovíme veľkú skupinku rozjasaných vodákov. 
„Néé, na Budapešt, na Budapešt,“ odpovedajú 
bleskovo. 
O niečo ďalej si nás doberajú vodácki chlapi až 
od Trenčína. 
„Trsáci“ na laminátoch si neodpustili rypnúť 
do našich pomalšie sa pohybujúcich gumo-
vých člnov: „No, ako gumkáči, nezabudli ste 
na gumidžús?“ 
Akosi nám to hneď nezaplo, veď rozprávku  
o gumkáčoch sme sledovali v minulom storočí. 
Po trápnej odmlke sme kontrovali: „Dajte si 
pozor, lebo si z vašich člnov narobíme gitarové 
„trsátka“!“
No boli to iba také prekáračky, raz sme boli 
vpredu my, potom zase „trsáci“. Bolože to ra-
dosti, keď sa pred nami objavil dlho očakáva-
ný sútok dvoch tokov.  Čas na vylodenie, čas 
na oddych, čas na prípravu neskorého obeda. 
Vodácki ľudkovia nazberali drevo na oheň, 
nachystali slaninu a špekáčiky. Oheň nie a nie 
chytiť. Aj tak dobre. Belasá obloha potemne-
la, v diaľke zahrmelo. Vodák mieni, hore sa 
to mení. Istia to pršiplášte a mobil, na ktorom 
pozorujeme smer búrkového frontu. Jeden 

nás obchádza, ale druhý nás okrajom výdatne 
skropil. No nič, prečkali sme a opäť nastupu-
jeme do člnov aj s novým spoločníkom „hla-
dom“. Nebolo s ním veselo, preto naše pádla 
zaberali oveľa rýchlejšie proti prúdu Klátov-
ského ramena. Cieľ bol už na dosah, keď sa 
opäť prihnala dažďová smršť. To už sme pád-
lovali ako o závod. V Topoľníkoch nás vítalo 
zničené a zatopené mólo. Neostalo nám nič 
iné ako skočiť do vody, veď sme jej cestou mali 
málo. Po zvyčajných vodáckych vyloďovacích 
procedúrach sme konečne vylodili aj hlad. 
Čo k nedeli dodať? 
Hoc „upádlovaní“, hoc i vodou skropení, ale  
s pocitom športového víťazstva, že opäť sme to 
„dali“, sme sa zregenerovali v teplom sedacom 
bazéne.

Tretí deň – 8. mája
Zobudili sme sa do chladného pondelkového 
rána. Naše rozhodnutie, že splav do Kolárova 
odložíme, ovplyvnilo viacero činiteľov. Voda 
v termálnom kúpalisku príjemne hriala a my 

sme zvažovali za a proti.  Počasie sa vyčasilo, 
ale vody v Malom Dunaji je veľmi veľa, brehy 
sú zatopené, prúd je veľmi pomalý, nemáme 
zmapovaný pristávací terén v Kolárove, máme 
so sebou aj novicov - to všetko sme dali na mis-
ku váh a rozhodli sme sa neriskovať. V pod-
state o nič nejde a splav nám neutečie. Bude 
to výzva aj pre tých vodákov, ktorí sa k nám 
v nedeľu „pozabudli“ pripojiť. Doobeda sme 
využili služby termálneho kúpaliska a poobe-
de sme urobili vodácky prieskum v Kolárove. 
Obzreli sme si miesto vylodenia a potom sme 
sa zastavili aj pri unikátnej technickej pamiat-
ke - plávajúcom vodnom mlyne. Vedie k nemu 
pravdepodobne najdlhší krytý drevený most  
v strednej Európe.

Čo na záver dodať?
Plavba po Malom Dunaji ponúka relax a poho-
du. Ak hľadáš romantiku, nájdeš ju v nádher-
nom, mystickom spojení flóry a fauny podu-
najskej divočiny.

Športovci z iných klubov Šk Blava prejavili záujem o splav, preto pripájame  
niekoľko vodáckych pravidiel z praxe:
1. Vodák musí mať rád vodu pod sebou, nad sebou a v akomkoľvek 
skupenstve a množstve,
2. vodáci sa vedia dohodnúť na tom, kto bude háčik a kto kormidelník, 
v opačnom prípade budú nápadne pripomínať Pata a Mata,
3. vodák si nemýli vodné mólo s prehliadkovým mólom, ale pre každý 
prípad má so sebou náhradné oblečenie, pršiplášť, plavky, čiapku alebo 
klobúk,
4. vodák dbá aj na správnu obuv, preto si pribalí sandále do vody  
a tenisky na súš,
5. odák i keď nejde k moru, potrebuje slnečné okuliare a opaľovací 
krém,
6. vodák predpokladá, že boj s hmyzom nemôže vyhrať, preto si okrem 
repelentu pribalí krém na štípance, prípadne Septonex,
7. vodák nepoužíva vestu ako sedadlo, ale si ju oblečie na seba,
8. vodák si odloží osobné doklady a iné potrebné veci do vodotesnej 

nádoby alebo vaku, ktoré pre prípad prevrátenia v hlbokej vode je po-
trebné priviazať k člnu povrazom, povraz má i iné všestranné použitie, 
na ktoré počas plavby určite prídete,
9. vodák, ktorý sa napriek všetkým opatreniam rozhodne topiť sa, 
nech nekričí ako zvyčajne či obvykle, aby nedopadol ako manželka  
v tomto vtipe:
„Prečo ste nezachránil manželku, keď sa topila?“
„Odkiaľ som mal vedieť, že sa topí? Vrieskala ako obvykle.“ 
10. vodák vie, že v nafukovacom člne je väčšia stabilita na vode i pri 
zjazde perejí a môže ho zbaliť a odniesť na chrbte, no tiež vie, že la-
minátový čln je rýchlejší a obratnejší, je v ňom väčšia zábava, ale pri 
prenášaní sa viac narobí, a preto rozhodnutie kto, s kým a v akom člne 
je už na každom z vás, lebo „parťáka“ a člna sa na vode beztrestne 
nezbavíte. 

Alena Mlčoch Hromadová
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ŠPOrt

Jazdecký klub aXa Jaslovské Bohunice v roku 2016

V prvom rade ďakujeme za možnosť 
uverejniť článok v Blavských novinách 
a tým priblížiť aktuálne informácie  

o JK AXA . 
Klub aktuálne navštevuje 15 stálych členov 
(aktívne sa venujú jazdeniu a starostlivosti  
o kone) a veľa našich nečlenov (rodiny s deť-
mi, ktoré nás pravidelne navštevujú za účelom 
pozrieť koníky a povoziť sa). Začiatkom roku 
2016 sa v klube nachádzalo 10 koní, ktorých 
počet sa počas roku znížil na 7. 
Čo všetko sme zažili v roku 2016?
V roku 2016 sme začali s repasovaním kon-
ského vozíka, zúčastnili sme sa brigády ku 
Dňu Zeme, organizovanou obcou Jaslovské 
Bohunice, koníky potešili deti na MDD Jaslov-
ské Bohunice, MDD v Základnej škole spolu  
s materskou školou Jaslovské Bohunice a MDD 
Nižná, tak isto sme sa zúčastnili Lampiónové-
ho sprievodu. 
Týchto podujatí sme boli schopní sa zúčastniť, 
pretože celková doba trvania akcie nepresa-
hovala 3 hodiny aj s presunom a boli prispô-
sobené bezpečné podmienky pre zotrvanie 
športových koní na takomto podujatí. Náš 
klub nedisponuje plemenami koní s typický-
mi vlastnosťami pre dlhodobé zotrvanie na 
takýchto typoch podujatí. Na celodenné akcie 
sú určené plemená koní s odlišnými vlastnos-
ťami. Museli sme to v skratke vysvetliť, aby sa 
znegovali negatívne reakcie na neúčasť nášho 
klubu na niektorých akciách, nakoľko niek-
torí organizátori neakceptujú, že máme dy-
namické, výbušné a reakčné plemená na pod-
nety, aby podávali kvalitné športové výkony  

v plnom nasadení a v krátkom čase, takže ne-
majú šancu zvládnuť chodiť celý deň a to len 
preto, že sme klub z obce a musíme. 
JK AXA mal 4.8.2016 kontrolu zo Štátnej ve-
terinárnej a potravinovej správy SR , nakoľko  
v roku 2016 bola na Slovensku potvrdená in-
fekčná anémia koní. Všetky kone museli byť 
skontrolované na anémiu. Pretože pravidelne 
každý pol rok kone očkujeme proti chrípke 
(podľa potreby aj tetanu), odčervujeme, robí-
me vyšetrenia krvi, pravidelne robíme dezin-
fekciu a dezinsekciu, kontrola dopadla výbor-
ne. Na schôdzi veterinárov sme boli menovaní 
ako ukážkový jazdecký klub pre welfare (po-
hodlie a komfort) koní.  
Ďalším úspechom bola účasť v súťaži „Pohni 
kostrou“. Video si členovia vytvorili úplne 
sami a zvládli to bravúrne. Najväčšiu zásluhu 
na ňom má Šimon Drgoň, ktorý mu venoval 
nemálo hodín za počítačom, dokiaľ vznikla fi-
nálna verzia. Video si môžete pozrieť na strán-
ke www.jkaxa.sk . 
Ďalšou klubovou akciou bol „Halloween 
2016“, kde sme sa zabavili nielen členovia, ale 
celé rodiny.  
Nakoľko sa venujeme koňom aktívne, tak sme 
sa ako každoročne zúčastnili aj pretekov. Ne-
budeme rozpisovať všetky úspechy a neúspe-
chy (aj to patrí ku športu), tie si môžete pozrieť 
aj na našej stránke. Spomenieme najzaujíma-
vejšie. 
Timka Michalicová sa zúčastnila závodov  
s koňmi Trevignano a Casio. Asi najväčším sú-
ťažným úspechom boli preteky na Agrofarme 
Dolina, kde vyhrala hlavnú súťaž a domov si 

odniesla pohár. 
Ďalším úspechom bola účasť Rad-
ky Hrabovskej a Kiky Krajčovičovej 
na ich prvých pretekoch, kde prešli 
úspešne svoje prvé parkúry.  Taktiež 
prvými pretekmi si prešla aj Saška 
Bullová (v kategórií detí a začiatoční-
kov), ktorej výkon môžeme zhodnotiť 
tiež veľmi úspešne. Neobsadili síce po-
predné miesta, ale všetko má svoj čas  
a potrebuje pravidelný tréning. 
Ďalej klub reprezentuje kôň EBI s Ing. 
Petrou Schmidtovou. Táto dvojica za-
žila v roku 2016 asi najväčší úspech, 
keď absolvovali parkúr 125 cm na 
medzinárodných pretekoch za 4 trest-
né body (zhodená jedna prekážka)  
a obsadili 31. miesto z 53 štartujúcich. 
Štartovali aj v súťaži 130 cm, ale ten 
nedokončili (už to bolo nad ich mo-
mentálne natrénované sily). Možno 
pre niekoho väčšie úspechy zazname-
nali v nižších súťažiach: Motešice 110 
cm – 3. miesto, Motešice 120 cm – 4. 
miesto, Karpatia 125 cm – 12. miesto, 
na medzinárodných závodoch 110 cm 
– 7. miesto z 56 štartov, atď. .
Pre nás je ale úspech učiť sa a zúčast-

ňovať sa postupne kvalitných pretekov, a vždy 
mať z toho radosť (výhra nie je dôležitá, ale 
mať dobrý pocit, že som ukázal, čo momentál-
ne viem).
Koncom roka sme začali s repasovaním 
jazdiarne, nakoľko by sme nemali na čom 
jazdiť celú zimu (jazdiareň tvorilo len blato – 
viď aj videá napr. z  Pohni kostrou). Naviezol 
sa základný piesok, ale stačí len na základný 
výcvik. Stále nemáme dostatočne dobrý po-
vrch na skoky, ale bojujeme ďalej a nevzdáva-
me sa. Nemôžeme s koňmi veľa skákať (a už 
nie vysoko), nakoľko je povrch tvrdý a tým sú 
doskoky pre kone tvrdé a trpia im kopytá, kosti 
a šľachy. Zdravie našich koní  (ale aj jazdcov, 
keďže môže prísť pri zranení koňa aj k zrane-
niu jazdca) je pre nás prvoradejšie ako nejaké 
„nasilu“ preteky.  
Pomaly trénujeme a uvidíme, kam na dostane-
me súťažne  aj nesúťažne v roku 2017. Pre nás 
je ale dôležité, že sa tomuto nádhernému špor-
tu  venujeme zo srdca a stále sa máme čo učiť. 
Naše videá, fotky a informácie nájdete na 
stránke www.jkaxa.sk. Na stránke nájdete aj 
telefónne číslo a emailovú adresu, ak niekto 
bude mať na nás nejaké otázky. Alebo meno-
vaných členov v tomto článku zastavte na ulici 
a pýtajte sa :). 
Pozdravuje JK AXA Jaslovské Bohunice a ďa-
kuje ako sponzorom tak aj všetkým našim pri-
aznivcom za obrovskú podporu.

Ing. Petra Schmidtová
Foto: arcív JK AXA

  Foto z pretekov zľava Miška Glabová, Radka Hrabovská, Kika Krajčovičová, Saška Bullová, Timka  
  Michalicová, Šimon Drgoň, Paťko Bulla a Ing. Petra Schmidtová
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aj Blavíčatá makali
ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice má pod 
svojou ochranou prípravku a predprípravku,  
v ktorej je viac ako 30 detí z našej obce. Keďže 
už tu máme spevácku folklórnu skupinu Bla-
vanka, spievajúce deti Blavanček (ktorý síce 
po úmrtí pani Juricovej stagnoval, ale už je 
všetko na dobrej ceste), Športové kluby Blava, 
v neposlednom rade potok Blava. A aby toho 
nebolo málo, tak naše rozbehané deťúrence sa 
musia volať  Blavíčatá. Trénujú pod vedením 
Mateja Meška a Ondreja Sakara. No a Blaví-
čatá si povedali, že chcú pomôcť našej dedine 
a že sa zúčastnia Dňa Zeme. Síce kvôli zápasu 

im to v sobotu nevyšlo, tak si brigádu urobili  
v pondelok. Spolu s rodičmi upratovali pries-
tory pred bývalým klubom. A bolo ich tam 
hodne. Keď poviem, že do tridsiatky veľa  ne-
chýbalo, nebudem klamať. Na chvíľku som sa 
pri nich zastavila a ten elán, s ktorým pracovali 
rodičia Blavíčat aj s Blavíčatami, potešil. Síce 
deti počas brigády absolvovali aj futbalový tré-
ning, ale rodičia im to určite odpustili. Ďakuje-
me za pekne vyčistené okolie klubu.  

Božena Krajčovičová
Foto: BK

Snažíme sa hrať 
kombinačný futbal

Hodnotenie družstva prípravky - 
jarná časť 2017

Pred jarnou časťou sme v januári a vo febru-
ári absolvovali tri halové turnaje, kde si cha-
lani zmerali sily aj s mužstvami z iných sku-
pín. Jeden turnaj organizoval aj náš klub, keď 
sme mali prenajatú halu v Hrnčiarovciach,  
a za účasti 5 mužstiev sme strávili jednu krás-
nu športovú nedeľu. 
Po príprave v hale sme začali všetko smero-
vať k jarnej časti súťaže, kde nás čakal hneď  
v prvom kole najsilnejší súper z Dobrej Vody,  
s ktorým sa doťahujeme o prvé miesto. Po je-
seni sme strácali na Dobrovodčanov tri body, 
a tak sme mali s chlapcami o to väčšiu motivá-
ciu sa na súpera dotiahnuť. Celý zápas bol vy-
rovnaný a opäť sa potvrdilo, že sú to najlepšie 
mužstvá v našej skupine. Zápas rozhodol jeden 
gól, ktorý strelili súperi do našej siete. Chlap-
ci sa snažili zápas zvrátiť na svoju stranu, ale 
dokázali sme len trikrát nastreliť konštrukciu 
brány a,  tak sme prehrali 0:1, náskok súpera sa 
navýšil na 6 bodov. Od tohto zápasu sme odo-
hrali ďalších sedem zápasov, ktoré sme všetky 
vyhrali. 
Moji zverenci veľmi poctivo pristupujú či už 
k tréningovým jednotkám alebo k samotným 
zápasom, čo je veľmi pozitívne do budúcnos-
ti, pretože ak im vydržia tieto prednosti, budú  
z nich nielen výborní športovci, ale aj úspešní 
a zodpovední ľudia. Ich cieľavedomosť a pocti-
vá práca, ktorou veľmi dobre pochopili moju 
trénerskú filozofiu, kedy sa snažíme hrať kom-
binačný futbal, podporený ofenzívou všetkých 

   Halloween
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hráčov a ich rotovanie po zostave, aby sa do 
budúcnosti vedeli rozvíjať po všetkých strán-
kach. Momentálne, 3 kolá pred koncom súťaže, 
sme na 1. mieste, pretože Dobrá Voda trikrát 
zaváhala a pri skóre 110:18 máme jednobo-
dový náskok. Chalanov držím palce, aby sa 
im vydaril zvyšok sezóny a boli hlavne zdra-

ví. Táto partia si zaslúži za štvorročný cyklus, 
ktorý sú spolu, aby sa dostali na úplný vrchol. 
Po sezóne odchádzajú 6 hráči do žiackej kate-
górie, a preto je obrovskou výhodou, že máme 
kategóriu predprípravky, odkiaľ budú ďalší 
hráči presunutí do prípravky.
V neposlednom rade by som chcel poďakovať 

rodičom za ich podporu pri zápasoch a vede-
niu svojich detí k športu. Ďakujem predsta-
venstvu klubu ŠK BLAVA na čele so starostkou 
obce p. Boženou Krajčovičovou a predsedom 
klubu p. Marekom Juhászom za vytvorené 
podmienky a servis pre naše mužstvá.

Tréner Marek Maška

Športové gesto – požičali sme súperovi hráčov
Jarná časť - iV. liga u-15

Chlapci v jarnej časti súťaže pokračujú  
v nastúpenom trende a svoje zápasy 
odohrávajú so zanietením a radosťou. 

Pomoc od chlapcov z FK Lokomotíva Trnava 
je citeľná. Domáci futbalisti sa spolu s nimi 
vezú na dobrej vlne. 
Výborný zápas odohrali naši žiaci v Smoleni-
ciach, kde napriek prehre 1:2 zanechali dobrý 
dojem a domácimi priaznivcami boli dokonca 
vytlieskaní. 
Už v nasledujúcom kole si však aj oni vybra-
li slabší deň a na domácom trávniku podľahli 
Modranke vysoko 2:6. V kabíne zavládol 
smútok, no ako sa hovorí, všetko zlé je na nie-
čo dobré. Chlapci si uvedomili, že dobré  vý-
sledky im nebudú padať z neba a na ich do- 
siahnutie je potrebné spotiť dresy a vybiť všet-

ku svoju energiu. 
V Trebaticiach, v zápase s “B” mužstvom tu-
najšej akadémie, svoje zaváhanie napravili  
a v zápase, v ktorom sme boli od začiatku do-
minantní, zvíťazili 3:0. Víťazstvo nás ideálne 
naladilo na jeden z vrcholov jari, domáci zápas 
s neohrozeným lídrom z Cífera (skóre 139:3 
hovorí za všetko). Celý týždeň sme sa všetci te-
šili, výsledkom čoho bol určite najlepší zápas, 
aký som za svoje skoro dvojročné pôsobenie 
pri žiakoch videl. Vynikajúci Cífer mal počas 
zápasu navrch, no naši chalani hrali na 110% 
a nebyť zranenia Šimona Horvátha, konečný 
výsledok 0:3 pre hostí, by mal inú podobu. 
Uznaním pre chlapcov bol aj výrok hosťujúce-
ho trénera, ktorý ocenil kvalitu stretnutia ako 
najlepšieho v sezóne. 

Po lídrovi sme cestovali na pôdu družstva  
z opačného pólu tabuľky – Suchá nad Parnou. 
Domáci hráči i funkcionári sa boria s nedo-
statkom mladých futbalistov a ich ambíciou je 
dohrať sezónu bez tretej kontumácie a násled-
nej diskvalifikácie. Suchovčanov bolo deväť,  
a vzhľadom na to, že sme sa s podobnými ťaž-
kosťami stretávali minulý ročník, rozhodli sme 
sa „požičať” súperovi dvoch hráčov a odohrať 
zápas 11 na 11. Chlapci si zahrali a v zápase 
sme zvíťazili 5:1. 
Do konca súťažného ročníka nám zostáva odo-
hrať ešte 3 zápasy a mojím osobným cieľom je 
zisk minimálne 4 bodov. Držíme našim žia-
kom palce! 

Tréner Martin Machovič
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V doterajšom priebehu jarnej časti sme 
odohrali jedenásť zápasov v pomere 
4 výhry, 4 prehry, 3 remízy so skóre 

15:13 a ziskom 15 bodov. O góly sa podelili 
Michal Halmo, Andrej Dobiš, Martin  Macho-
vič, Adam Pavlík, Tomáš  Kunovský, Tomáš 
Dóka, Peter Jakubička.
Čo sa týka  doterajších výsledkov, cítim urči-
tú nespokojnosť najmä z pohľadu domácich 
zápasov. Určite sme mali zvládnuť prvé jarné 
kolo. 
Ešte doteraz nás mrzí nevydarený zápas  
s Trenčianskymi Teplicami, v ktorom sme aj 
napriek nie príliš kvalitnej hre zahodili niekoľ-
ko šancí a pokutový kop. 
Naopak, druhý domáci zápas s veľkým favo-
ritom z Borčíc hodnotím veľmi kladne a po-
zitívne. Tento zápas nám ukázal, že pri plnej 
koncentrácii a sústredenosti všetkých hráčov  
a pri plnení zadaných úloh, máme na každého 
súpera v tejto lige. 
Potvrdil nám to aj tretí zápas na horúcej pôde 
v Domaniži, ktorý sa nám podarilo zvládnuť 
za 3 body. Ako sa to u nás v tejto sezóne stalo 
pravidlom, privezené body z vonku sme doma 

nepotvrdili. 
V zápase so Šimonovanmi sme neboli určite 
horším mužstvom, lenže súper potrestal každú 
našu chybu a z tohto pohľadu u nás zaslúžene 
vyhral. 
U ďalšieho nepríjemného súpera v Častkovci-
ach sa zrodila bezgólová remíza. Bol to zápas o 
jednom góle, ku ktorému sme po veľkej šanci 
Andreja Dobiša mali bližšie my. Žiaľbohu sme 
ju nevyužili a domov sme odchádzali s jedným 
bodom. 
Zatiaľ posledný jarný zápas sme odohrali 
doma proti Vrbovému. Nakoľko išlo o derby, 
potrebovali sme sa nachystať na všetky možné 
varianty tohto zápasu. Naším zámerom bolo 
hneď od začiatku na súpera vybehnúť. Dá sa 
povedať, že toto nám aj vyšlo, keď sa  podarilo 
do 12. minúty Michalovi Halmovi a Andrejovi 
Dobišovi  dvakrát skórovať. Súper do polčasu 
znížil po našej chybe a nechytateľnej strele na 
rozdiel jedného gólu. Nakoniec mohol do pol-
času ešte aj vyrovnať, no po štandardnej situá-
cii trafil len brvno. V druhom polčase sme po 
Petrovej Jakubičkovej strele so ŠS z hranice PÚ 
išli opäť do dvojgólového vedenia. Súperovi sa 

opäť po našej chybe vo vlastnom PÚ podari-
lo znížiť na rozdiel jedného gólu. V ďalšom 
priebehu už gól nepadol aj keď náznaky šancí 
sa vyskytli na oboch stranách. Asi najväčšou 
bola tá v poslednej minúte, keď po štandard-
ke hostí Adam Pavlík vyhral bežecký súboj  
s obrancom, no ani na dvakrát sa mu nepoda-
rilo dostať loptu do brány. V bojovnom zápase 
tak zostali tri body zaslúžene doma. 
Našou úlohou je dávať čoraz viac príležitostí aj 
dorastencom. V doterajšom priebehu z doras-
tencov najviac priestoru dostal Michal Halmo, 
ktorý ukázal, že v blízkej budúcnosti s ním 
treba počítať. Dôkazom toho sú aj dva strelené 
góly v jarnej časti. 
Ja pevne dúfam, že čoskoro sa k nemu pridajú 
aj ďalší, ktorí na to majú predpoklady (Marián 
Prvý, Denis Balun, Dávid  Moravanský, Lukáš 
Demovič atď.), záleží však v prvom rade na 
nich a na ich prístupe. 
Mrzí ma, že viac času  na futbal a trénovanie 
si nedokáže nájsť Vladimír Hrabovský, čo je  
v jeho prípade veľká škoda.

Tréner Patrik Maron

Pri plnej koncentrácii na našich súperov máme 
Hodnotenie a mužstva

ÚSPEŠNÁ StOlNOtENiSOVÁ SEZÓNa 2016/2017

Po viacerých úspešných sezónach, za- 
vŕšených postupmi našich družstiev, 
prišla sezóna, kedy z družstiev mužov 

nepostúpilo žiadne. Do 1. ligy žiakov však po-
stúpilo B-družstvo žiakov! Takže v budúcom 
ročníku budeme mať v 1. lige až 2 družstvá.
Rozhodne však môžeme aj túto sezónu hodno-
tiť ako veľmi úspešnú! 
Po minulej sezóne sme sa totiž dostali do 
stavu, že sme hrali najvyššie súťaže v histórii 
nášho oddielu. A všetky naše družstvá (okrem 
E-čka) obsadili 3.a 4.miesta vo svojich súťaži-
ach. Vzhľadom na to, že z každej súťaže postu-
povali (min. do baráže) 2 družstvá, tak sme vo 
všetkých súťažiach bojovali o popredné postu-
pové priečky.
Takže aj túto sezónu môžeme hodnotiť veľmi 
pozitívne. Tvrdá tréningová práca 3x týždenne 
prináša svoje výsledky.

A-družstvo ako nováčik v 3. lige obsadilo 4. 
miesto za dvojicou postupujúcich Piešťany B, 
Leopoldov B a Galantou C. Zvíťazili sme v 13 
zápasoch, remizovali sme 4x a prehrali sme 
5x. Na nováčika pekný úspech - v domácom 
prostredí sme porazili Piešťany B, Galantu C  
a remizovali s Leopoldovom B. K tomuto úspe-
chu prispeli: Miroslav Rábara - 72,7% úspeš-
nosť (64 výhier z 88 zápasov), Vladimír Tiben-
ský - 61,36% (54/88), Patrik Sýkora – 60,53% 
(46/76), Jozef Čápka – 43,5% (33/76) a v nie-
koľkých zápasoch Peter Pavlen – 62,5% (5/8), 
Karol Gajdoš ml. (0/8), Peter Gajarský (0/7).     Úspešné A-družstvo STO v sezóne 2016/2017: Hore zľava: Vladimír Tibenský, Miroslav Rábara

   Dole zľava: Patrik Sýkora, Jozef Čápka                                                              Foto: Tibor Matovič
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Pri tradične spoľahlivých hráčoch podával 
veľmi dobré výkony Patrik Sýkora, dosiahol 
až 20% zlepšenie úspešnosti oproti sezóne mi-
nulej (a navyše vo vyššej súťaži, ktorá je o cca 
20% kvalitnejšia ako 4.liga) a stal sa platným 
hráčom základnej zostavy A-družstva.

B-družstvo vo svojej druhej sezóne v 5. lige 
obsadilo 4. miesto, čo je zlepšenie o 3 miesta 
oproti minulej sezóne. Zvíťazili sme v 12 zá-
pasoch, remizovali 3x, prehrali 7 zápasov. Za 
družstvo nastupovali: Patrik Sýkora – 85,7% 
úspešnosť (48/56), Pavol Heteš - 64,5% (20/31), 
Karol Gajdoš ml. - 61,3% úspešnosť (46/75), 
Štefan Lehen – 55,36% úspešnosť (31/56), Pe-
ter Gajarský – 47,62% úspešnosť (30/63), Tibor 
Matovič – 24,4% úspešnosť (10/41), Miloš Ra-
pant – 52,6% úspešnosť (10/19). Patrik Sýkora 
bol 3. najlepším hráčom v celej súťaži.

C-družstvo ako nováčik v 6. lige obsadilo 3. 
miesto. Družstvo dosiahlo 14 výhier, 2 remí-
zy a 6 prehier. V domácom prostredí porazili 
aj suverénneho víťaza - Vrbové B. Na začiat-
ku súťaže sme čakali, že družstvo budú ťahať 
hlavne naši mladí dorastenci – Martin Matovič  
a Rasťo Michalec. Vzhľadom na ich poľavenie 
v tréningovom prístupe sa rast ich výkonnos-
ti  zastavil (-30% v úspešnosti po prechode do 
vyššej súťaže), a tak družstvo potiahli hlavne 
starší hráči. Úspešnosť: Pavol Heteš - 92,3% 
(48/52), Štefan Lehen 78,2% (43/55), Miloš 
Rapant 55% (33/60), František Rolenčík 63% 
(17/27), Martin Matovič 48,6% (34/70), Rasťo 
Michalec 46,0% (29/63).
D-družstvo bojovalo o postup z 8. ligy až do 

konca súťaže - nakoniec obsadilo 3. mies-
to tesne za postupujúcimi s bilanciou 10 vý-
hier – 3 remízy – 7 prehier.  V boji o postup 
družstvo doplatilo na to, že nemalo stabilne 
bodujúceho 4. hráča. V semifinále baráže nás 
vyradila Chtelnica aj zásluhou nášho bývalého 
hráča Ľuboša Mráza. Za družstvo nastupovali: 
Pavol Heteš 94,2% (49/52), František Rolenčík 
64,9% (48/74), Karol Gajdoš st. 55% (44/80), 
Tomáš Hyža 15,8% (9/57), Ondrej Zachar 
35,7% (10/28), Martina Čápková 4,8% (1/21). 
Mimoriadny bol hlavne návrat Pavla Hete-
ša, ktorý po niekoľkoročnej odmlke hrával 
až 3 súťaže (čo je maximálny možný počet)  
s výbornými výsledkami. Bol najvyťaženejším 
členom oddielu s bilanciou 117/135 (celková 
86,7% úspešnosť z 8.,6.a 5. ligy)!

E-družstvo hralo v 8. B lige v zostave s naj-
mladšími členmi nášho oddielu - žiakmi  
a dorastencami. Získavali takto skúsenos-
ti v súťaži s dospelými, ktoré onedlho určite 
zúročia. Družstvo síce skončilo na poslednom 
mieste tabuľky s 2 výhrami a 14 prehrami, 
ale umiestnenie nebolo vôbec prioritou. Veľ-
ký výkonnostný rast dosiahol hlavne Tomáš 
Matovič 56,8% (34/60). Za družstvo ďalej na-
stupovali: Lucia Čapkovičová - 35,7% (20/56), 
Viktória Urbanovská 53,5% (15/28) - hosťo-
vanie z Trnavy, Adrián Rolenčík 5.4% (3/56), 
Soňa Krajčovičová 5% (2/40), Roman Micha-
lec 12,5% (1/8).

V žiackych súťažiach A–družstvo obstálo  
v 1. lige, keď obsadilo 5. miesto zo 7 družstiev. 
Vyhralo 5 zápasov, remizovalo 2x a prehralo 

5x. V silnej 1. lige sa bez problémov udržalo aj 
pre budúcu sezónu. Za družstvo nastupovali: 
Tomáš Hyža  – 61,7% úspešnosť (21/34), To-
máš Matovič  52,9% (9/17), Viktória Urbanov-
ská 48,4% (15/31), Lucia Čapkovičová 47,4% 
(9/19). 

B–družstvo žiakov obsadilo 2. miesto v 2. 
lige a postúpilo do 1. ligy!!!  Vyhrali 10 zápa-
sov, 2 remizovali a 2 prehrali. O tento úspech 
sa pričinili: Lucia Čapkovičová 93,7% (15/16),  
Viktória Urbanovská 93,3% (28/30), Adrián 
Rolenčík 73,7% (28/38), Marek Hulík 67,9% 
(19/28). V niekoľkých zápasoch ku koncu se-
zóny dostali príležitosť aj Kristián Makovica, 
Matúš Michalička a Daniel Uváčik. V bud-
úcej sezóne tak budeme mať obe družstvá  
v 8-člennej 1. lige.

Sme radi, že naši žiaci Tomáš Hyža, Tomáš 
Matovič, Lucia Čapkovičová, Adrián Rolenčík 
a Marek Hulík sa oproti minulej sezóne v 1. a 2. 
lige výrazne zlepšili. Skvelý príklad ako sa ďalej 
zlepšovať majú v Patrikovi Sýkorovi. Verím, že 
nestratia chuť aj naďalej na sebe pracovať a po-
tom sa výsledky určite dostavia.

Na záver chcem poďakovať všetkým členom 
oddielu za výbornú reprezentáciu oddielu  
a obce v predchádzajúcej sezóne a zaželať nám 
spoločne veľa zdravia a úspechov do sezóny 
budúcej. Zároveň ďakujem vedeniu obce Ja-
slovské Bohunice za finančnú podporu pre 
STO a vedeniu ZŠ za korektný a ústretový 
prístup pri prenájme priestorov telocvične.

Ing. Jozef Čápka

Čo nové v tenisovom klube Šk BlaVa 1928

   Úspešní mladí tenisti si vybojovali účasť na majstrovstvách Slovenska starších žiakov, zľava Pavel Gula, Laura Nádaská a Peter Kučera.
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Letnú tenisovú sezónu odštartovala brigá-
da na kurtoch, kde rodičia detí a tenisoví 
amatéri spojili sily a odpracovali viac ako 

150 hodín. Zoškriabali a vyniesli starú antuku, 
rozviezli novú antuku, ktorú na 6 kurtoch po-
rozhŕňali, vyrovnávali a potom ešte niekoľko-
krát valcovali a polievali. Nakoniec vsadili čia-
ry a siete. Všetkým účastníkom brigády patrí 
za odvedenú prácu veľká vďaka!  Tohtoročná 
letná sezóna je už v plnom prúde. Naši mladí 
tenisti už odohrali niekoľko zápasov v súťaži 
družstiev a zúčastnili sa aj regionálnych maj-
strovstiev vo svojich kategóriách, kde dosiahli 
veľmi pekné výsledky. 
Na majstrovstvách západoslovenského regiónu 
dorasteniek, ktoré sa konali na kurtoch HSC  
v Piešťanoch, získala naša hráčka Patrícia Ju-
nasová titul majsterky regiónu vo dvojhre.  
V tej istej súťaži dorastencov získali vo štvor-
hre pekné 3. miesto Peter Kučera s Jurajom 
Dobrovodským. 
Majstrovstvá západoslovenského regiónu star-
šieho žiactva sa konali na kurtoch TK Slávia 
SPU Nitra. V dvojhre obsadil Peter Kučera  
2. miesto a Pavel Gula 3. miesto, spoločne zís-
kali vo štvorhre titul majstrov regiónu. V kate-
górii starších žiačok nás reprezentovala Laura 
Nádaská, ktorá sa v dvojhre aj vo štvorhre pre-
bojovala medzi najlepšiu osmičku. 
Súťaže družstiev
Starší žiaci odohrali zápas s TK Slávia SPU Nit-
ra, ktorý zdolali 7:0. Čakajú ich ešte 3 zápasy, 
ale postup na MSR majú už takmer istý.
Staršie žiačky odohrali zápas s HTC Hlohovec, 
ktorý zdolali 6:0, TK Kúpele Piešťany 5:1, TK 
77 Skalica 6:0 a majú veľkú šancu postúpiť do 
vyššej súťaže.
Dorastenky odohrali v súťaži 3 zápasy, vyhra-
li s TK Senica 4:3, potom podľahli TK Kúpe-
le Piešťany 5:2 a v boji o 3. miesto zvíťazili  
v domácom prostredí s MBTK Dunajská Stre-
da 4:3.
Dorastenci odohrali zápas s TK Ratufa Levice, 
kde vyhrali 6:1 a v domácom prostredí zdolali 
TK Kúpele Piešťany 5:0 a majú istý postup na 
MSR.
Ženy v 1. lige odohrali 3 zápasy.

Muži v súťaži II. triedy odohrali zápas s HSC 
Piešťany, ktorý doma zdolali 4:2, a TK Fortuna 
Trnava porazili 6:0.
MSR dorastencov v dňoch 29.5. – 2.6. v Ži-
line sa zúčastnili naši hráči Michal Novanský  
a Patrícia Junasová.
MSR starších žiakov, ktoré sa uskutočnili 5. – 

9.6. v Piešťanoch, sa zúčastnili hráči Peter Ku-
čera, Pavel Gula a Laura Nádaská.  
Všetkým hráčom želáme veľa úspechov na 
MSR!           

Pavel Gula
Foto: Ing. Peter Kučera    

   Víťazi štvorhry starších žiakov na Regionálnych majstrovstvách kraja, 
    zľava Pavel Gula, Peter Kučera

    Stanica závlahového vodovodu z parku - 7.4.2017    Kasárne - súčasný areál Ubytovne

Z arcHíVu
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kliEtky 
PrE cHOV 
•	 prepelic
•	 králiky	
•	 činčily	
•	 pasce	na	líšky	
•	 kuny	
•	 liahne	na	vajíčka
•	 odchovne	pre		

kuriatka
•	 krmítka	
•	 napájačky
Robíme	rozvoz	po	celom	Slovensku.	
Viac	na	www.123nakup.eu

Tel. 0907 181 800

Platená reklama

29. a 30. apríla 2017 sa v Trnave 
v Mestskej športovej hale konali 
Medzinárodné majstrovstvá Slo-
venska a Česka v tlaku na lavičke. 
Tieto majstrovstvá prebiehali pod 
hlavičkou federácie AWPC(WU-
AP). Nakoľko sa jednalo len o 
súťaž v tlaku na lavičke, tak súťaž 
mala rekordnú účasť, a to viac 
ako 250 pretekárov zo Slovenska 
a Čiech. 
B.A.S.T. klub zastupoval Milan 
Smutný, ktorý pretekal v hlavnej 
kategórii OPEN do 82,5kg. Mi-
lan prišiel na súťaž so začínajúcou 
chrípkou(ktorá ho po pretekoch 
dostihla). Na svoj prvý pokus ne-
chcel zbytočne riskovať a zdolal 
142,5kg. Svojím druhým platným 
pokusom s váhou 150kg odskočil 

niekoľkým pretekárom. Pred tret-
ím pokusom sme zmenili váhu, 
aby sme sa pokúsili zabojovať o 
pódiové umiestnenie. Váhu sme 
navýšili na 157,5 kg, avšak po zby-
točne dlhom stop tlaku Milanovi 
neostali sily a pokus nedotlačil. 
Zaostal tak tesne za pódiom a 
skončil na 4.mieste z 8 pretekárov. 
Treba však dodať, že pred ním sa 
umiestnili dvaja Česi a ostatní v 
skupine boli všetci Slováci.
Milanovi však ďakujem za vzor-
né reprezentovanie nášho klubu 
a našej obce. Napriek chorobe, s 
ktorou prišiel a ktorá ho odstavi-
la na týždeň v práci, to nevzdal a 
zabojoval.

MH

medzinárodné majstrovstvá Slovenska a Česka v tlaku na lavičke

Futbalový oddiel ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice chce posilniť svoje 
rady o ďalších  futbalistov. Preto ak chceš hrať futbal a stať sa dobrým 
futbalistom, u nás máš šancu. Cieľom je, aby čo najviac detí z našej obce 
aktívne športovalo a zvyšovalo svoju mentálnu či kondičnú stránku v 
spoločenskej oblasti menom „futbal“. Nikdy nie je neskoro začať!
Oznamujeme všetkým, ktorí majú záujem dať na najmasovejší šport  
svoju  ratolesť v  ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice do rôznych vekových  
kategórií, môžete sa hlásiť na : tel. 0905 623 988 Mgr. Marek Juhász. 
                                                                                                                      MJ

Nábor detí do futbalovej 
rodiny Šk Blava 1928 
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Platená reklama
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